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حازم صلاح أبو اسماعيل

اهلا بكم من جديد دائما ما نجد الشيخ حازم صلاح ابو اسماعيل وسط الاحداس الساخنة آآ دائما محور احداس كسيرة منز استبعاده
من انتخابات رئاسة الجمهورية اللي توقع كثيرون ان النجم الاعلامي والشعبي سينخفض بعدها الا انه يرفض ان يكون بعيدا عن

الاحداس حتى اصبح من اكسر الشخصيات - 00:00:00
مصر اثارة للجدل الهجوم من معارضيه يزداد يوما ما بعد الاخر والاسلاميون يدافعون عنه بشتى الوسائل. تعرض لهجوم عنيف عندما

حاصر مدينة الانتاج الاعلامي وكمان تعرض هجوم بعد دعوته لانصاره بالتجمع امام مسجد القائد ابراهيم الاسكندرية بعد الاعتداء
على امام مسجد الشيخ احمد المحلاوي - 00:00:20

وتم اتهامه في حرق حزب الوفد لماذا يعرض الشيخ او يعرض الشيخ حازم او يتعرض لهجوم اعلامي وما حقيقة دوره في تغيير وزير
الداخلية احمد جمال الدين ده اللي هنعرفه في لقاءنا النهاردة مع الشيخ - 00:00:39

حازم صلاح ابو اسماعيل. اهلا بحضرتك يا شيخ حازم. اهلا وسهلا. سعداء بهزا اللقاء. الله يخليك. المقدمة مليانة. ده انا بقيت متعهد
الرسمي للمشاكل خليني قبل ما اخوض في الحوار مع حضرتك - 00:00:52

عايز انقل لك موقف حصل النهاردة واحكيه لك احنا متفقين على هزا الحوار منز فترة وبعدين اه بافتح النهاردة على الفيسبوك وعلى
تويتر وعلى الفيس وجدت ناس كثيرين جدا باعتين يقولوا لي احنا عايزين آآ عايزين مقاطعة كان فيه قرار صادق من مجموعة من

الزملاء الاعلاميين والصحفيين بمقاطعة - 00:01:10
حازم صلاح ابو اسماعيل بعد ما احتل مدينة الانتاج الاعلامي ولا اعلق صور الاعلاميين واندد بهم وكان في هجوم عليهم. وفي

الحقيقة واللي يقول لك عايزين كمان يقاطعوا تسعين دقيقة - 00:01:32
اه لان حضرتك اه آآ ضيف معنا في هزا البرنامج سؤال هو مش السؤال اولا لمازا الحصار الذي تم من قبل الشيخ حازم صلاح ابو

اسماعيل ومجموعة من آآ مؤيديه حول مدينة الانتاج الاعلامي. والذين كانوا ينددونه ويشجبون ويعني ويتهكمون على بعض الزملاء
الافاضل - 00:01:43

اعلاميين من زملاء اعلاميين كبار وصحفيين  بسم الله الرحمن الرحيم. الحمد لله رب العالمين. والصلاة والسلام على سيدنا رسول الله
وعلى اله وصحبه اجمعين آآ اولا احنا عايزين حقيقة نحدد الاول موقفنا المبدأ - 00:02:10

نحدد المبدأ نفسه هل الاعتصام السلمي والتظاهر السلمي هو حق مشروع ولى هو شيء مجرم فاذا ما اجابونا الطرف الاخر اللي بينتقد
يعني اجابنا بانه حق مشروع فمش هيبقى له وجه قوي ان هو ينتقد ما تم فعله. انما ازا قال ان هو شيء مش مزبوط يبقى نناقش مع

بعض بقى اعتصام - 00:02:34
الاتحادية واللي في ميدان التحرير وعند الانتاج الاعلامي كله مع بعض انما انه يتغنى بعض الناس صباحا ومساء بانه الاعتصام

السلمي حق مشروع وما الى ذلك. وبعدين ييجوا عند النقطة دي بالزات. ويستثنوها لغرض دي - 00:03:05
الحقيقة بتبقى شاهدة على انحراف في الرؤية. احنا عندنا الان ميدان التحرير بقى له قرابة شهرين مقفول تماما وفي معظم الايام

يبقى فيه تلاتين واحد خمسين واحد اربعين واحد مش اكتر - 00:03:24

https://baheth.ieasybooks.com/media/391020
https://baheth.ieasybooks.com/media/391020?cue=20508944
https://baheth.ieasybooks.com/media/391020?cue=20508945
https://baheth.ieasybooks.com/media/391020?cue=20508946
https://baheth.ieasybooks.com/media/391020?cue=20508947
https://baheth.ieasybooks.com/media/391020?cue=20508948
https://baheth.ieasybooks.com/media/391020?cue=20508949
https://baheth.ieasybooks.com/media/391020?cue=20508950
https://baheth.ieasybooks.com/media/391020?cue=20508951
https://baheth.ieasybooks.com/media/391020?cue=20508952
https://baheth.ieasybooks.com/media/391020?cue=20508953
https://baheth.ieasybooks.com/media/391020?cue=20508954


ومع زلك معطل واحيانا يقفلوا مجمع التحرير قصر الاتحادية تم في تعويق حركة رئيس الدولة فاذا احنا بالعكس برغم ان انا نفسي
بادعو الحقيقة الى توقف الاعتصامات تماما. توقف مظاهرات تماما في الوقت الحالي. لان الوضع غير مناسب - 00:03:39

سياسيا ان البلد تفضل هايجة لازم نبتدي نبني نبتدي يعني نضبط الامور. انما المسألة ساعات يا دكتور عمرو في سياق الاضطرار وده
اللي حصل آآ وجودنا امام مدينة الانتاج الاعلامي - 00:03:59

ده عمل كان عمل وطني نموذج شف نموذج فريد للعمل الوطني النموذج النادر المثال في تاريخ مصر. ليه بقى؟ احنا خلينا نبص
للنزرة العامة السياق مش ازاي ساعتها؟ احنا كنا قبلها لمدة عشرين يوم - 00:04:17

من يوم تمنتاشر نوفمبر لغاية ما بدأ الموضوع ده في مسلسل في مصر من من القتلى من الحرق من الاصابات من الشجارات في كل
مكان. قتلى شباب بيتقتلوا فوق شوية بشوية وقبلها بايام معدودة كان فيها عند قصر الاتحادية عشرة قتلوا عشرة صحيح معظمهم

من الاخوان المسلمين لكن عشرة - 00:04:36
قتلوا المصريين بصفة عامة حتى مسلسل القتل ده لما تيجي بقى تجيب الجرايد او صفحات النت قبل وبعد تلاقي لم يتوقف مسلسل

القتل والحرق والهدم في مصر الا من لحزة ما جينا - 00:05:00
هذا الاعتصام ولزلك هزا الاعتصام وقع مصر في تقديري من حرب اهلية غير عادية كانت هتبقى موجودة في الشوارع وتوقف به
مسلسل الحرق قتلوا بقى وحرق القاهرة وكانت مقرات الاحزاب بتتحرق وكانت مش عارف فين يحصل ضرب. اللي حصل هنا ان

الاعتصام ده استمر خمس - 00:05:18
ايام او ست ايام الخمس تيام دول لم تماما لم يقع فيها حادث قتل واحد على مستوى مصر. حضرتك عايز تربط ما بين مدينة الانتاج

الاعلامي وبين الحوادس التي تتم في مصر. حصار حصار عفوا - 00:05:39
اجهزة اعلام وانت تعلم حضرتك ان جهاز الاعلام هو ناقل للخبر وليس صانعا للخبر. مم. انا كاعلامي وزملائي كاعلاميين وكصحفيين

هم اخبار تحدس ونقوم بنقلها. مم. فما هي الغاية وما هي الفائدة المرجوة من محاصرة مجموعة اعلاميين يقومون بعملهم في
تخطيط - 00:05:59

ونقلها للمشاهدين حتى اه. وان اختلفت معهم في وجهات النزر. لا لا ما فيش اختلاف ولا حاجة. هو انا جميل اوي اوي اوي. جميل
جدا السرد ده ليه بقى؟ لانه شف حضرتك هم لما لم يجدوا - 00:06:19

لم يجدوا لانه كان الحصار في منتهى الرقي. ما فيش حلقة واحدة وقفت ما فيش مزيع التعرض لبعض الضيوف لم يحدث خالد
يوسف المخرج تم الاعتداء برة الموضوع خناقة بعيدة عن الاعتصام ما لوش علاقة ده هو - 00:06:34

يعني يعني استخدم آآ يعني نمط اخلاقي بقى كل واحد له طريقته انصار حضرتك اللي اعتدوا على الاستاز يوسف الحسيني وغيره
من التلبيس لا لا لا لا ده التلبيس دي مسألة حصلت خارج دي دي نوعية اخلاقيات في التعامل خاصة بشخص حصل معه خلاف. انما

ما فيش ولا حلقة تلفزيونية منعت. ما فيش - 00:06:49
ولا مزيع توقف كانوا بيعملوا ساعتها حملة ضد الدستور واحكامه ما توقفوش عنها كل شيء ماشي ولزلك ده نموزج لكلمة الاعتصام

السلمي الذي لا يتعرض لاحد. انما شف بقى حضرتك لانهم لم يجدوا - 00:07:12
لم يجدوا على سبيل التحدي مش تحدي بس انا بدوس كده عليهم بدوس عليهم وانا اقصد هذا. لانهم لم يجدوا شيء يقولوا عليه

راحوا عاملين اللعبة دي عدلوا المصطلح. بدل ما يسموه - 00:07:29
باسمه الطبيعي اللي هو تظاهر سلمي او اعتصام سلمي. سموه حصار المدينة. بينما لم يحدث حصار. ما فيش ولا بوابة اغلقت. البوابة

التي اغلقت اغلقها الامن. مش المتزاهرين. المتزاهرين كانوا بعيدين عن البوابة. بس انت تعلم حضرتك ان كان في ناس بتقف
وبتوقف الناس - 00:07:44

سين وصاد بيتكلموا على اسماء بعينها واضطر زملائي الاعلاميين ان هم يلجأوا الى ان هم يخشوا من باب موفن بيتك ومن ابواب
خلفية عشان يوصلوا له لا لا لا لا كل ده - 00:08:04
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كل ده من الامور اللي اتقالت من باب الخلق بيخلق حاجة علشان يعرف يهاجمها ما هو مش لاقي حاجة يهاجمها لأ ده موضوع تاني
خلينا بس. رؤوس الماشية التي كانت تعلق على صور اعلاميين وتذبح يوميا. لا لا هكلمك بس خليني اجاوبك على السؤال اللي

حضرتك قلته الاول. اتفضل - 00:08:17
اللي حاصل انه فعلا لم يحدث منع لولا بوابة اطلاقا ابدا حتى اللي بيدخلوا من باب الفندق وهي كان سهل ما نودي خمس تلاف على

كل بوابة يقفوا نودي الف نودي مية. كان ممكن غلق كل البوابات. انما ما فيش ولا بوابة واحدة. لا بوابة واحد ولا اتنين ولا تلاتة ولا
اربعة ولا الخمسة - 00:08:37

ولا النايل سات ولا اي بوابة اغلقت مطلقا. ولا حتى البوابة الرئيسية. وانما الناس واقفين برة بعيدا عن البوابة. ولم يحدث تعرض وما
حدش فتش عربية. ما حدش شاف آآ آآ بطاقات ولا كارنيات وما فيش حد بيدور على حد - 00:08:58

ده كل ده كزب اكاذيب واختلاقات ولزلك كل الناس دخلت. صدقني حضرتك ازاي يزعموا حاجة زي كده والناس كلها دخلت. ما فيش
ولا واحد ما دخلش ما فيش ولا واحد لكن ده لا يمس الضغط على على الانسان حتى ضغط عصبي لما اشعر ان هناك من يستهدفني

كاعلامي وانا رايح اؤدي عملي. وسيادتك رجل قانون ايضا - 00:09:15
ده مش ضغط عصبي يعني الحصار هذا الحصار او حتى مجرد التزاهرة في حد زاتها امام مكان عمل اعلامي ضغوطا عصبية على

الاعلام من يريد كبح عمله يمنعه من اداء عمله. صحيح. اذا انت تتكلم الان عن ايه بقى؟ عن - 00:09:37
مبدأ الاعتصام السلمي والتظاهر السلمي. لان كل التظاهر السلمي كل اعتصام سلمي بيمثل ضغط عصبي. فتعال نتفق ان كله وحش

تعال خلي اي واحد منهم يقول كده. يقول ممنوع الاعتصامات. ممنوع التظاهرات - 00:09:57
تعال نقول كده. انما ان تختص احد الاعتصامات. احد التظاهرات بانك تتكلم عنه بهذه الصورة. يبقى هذا نوع من الالتواء او بنلاقي
الحقائق. انا عارفة ان المقاطعة عشان بس كان معنا موضوع مركب غرقانة المفروض بنتابع مع السيد المحافظ. احمد حلمي محافز

مطروح. سيادة المحافز اخبار المركب ايه يا فندم - 00:10:12
انت دلوقتي في نفس الموقع بتاعها. ايوة. سيادتك فين دلوقتي يا فندم؟ راس الحكمة في راس الحكمة ايه يا فندم احنا كنا اول ما

عرفت الموقف القوات المسلحة والقوات المسلحة مذكورة سريعا. نعم. والانقاذ - 00:10:32
الطرف يعني وصلت لهم وبعدين بانت لهم عشان التسايح كانت جديدة والماتش جديد الطيارة جت تسبت مكان سنة هتقع؟ التيار

طلع فوق ورجع تاني وبعدين زي ما التلاتة مركب مطاطي - 00:10:48
حصل ان الصيادين اللي هم في المركب بتغرق طلع ان هم ما فيش حد منهم بيعرف يعوم ما حدش فيهم عرف ينزل عشان يجيب

المركب اللي جنبه والليل دخل على الطيارة - 00:11:05
دي بتشتغل نهارا  القوات المسلحة انتصرت بها بعد تاني مركز آآ اشتغل معنا وعندنا طيارة تانية آآ بالليل ووصلت فعلا الحمد لله

برضه لهم وشافتهم وضربت الكشافات عليهم المقهن عالي - 00:11:21
دلوقتي لسه رابع رابع مركب كبير المركب الواحد ممكن ياخد العشرة هم رموا اربعة حوالين او في نفس المنطقة هم دلوقتي شافوا

انقسم في احتمال كبير ان يكون حد راكب المركب مركب - 00:11:43
يعني الضوء منتزم فلسه بيتابعم وبيتابعوا الاجراءات وانا معهم دلوقتي في المسابقة. واتصلت بقواعد بحرية القاعدة البحرية بتبعت

مدمرة. عشان الموج عالي ما ينفعش اللي هي صغيرة في الطريق ان انا لو احط بالاحتمالات - 00:12:01
هتدخل كمان المدمرة بازن الله بحيس ان احنا ربنا يوفق ونقدر نوصل لهم هل حصل اي اتصال مع ركاب المركب يا فندم؟ هل اي
اتصال معهم؟ حتى لو بشكل اشارات ضوئية او اي حاجة اخرى. الاتصال كان تقريبا من نص ساعة من دلوقتي. ايوة. وكانوا فعلا -

00:12:18
بينتصروا ان هم كويسين وقلت لهم عندكم اي اضاءة تقدروا تعملوه عشان تساعدوا الطيار فكان عندهم معهم حاجة كده فبدأوا

يعملوا كشاف ولكن بعد كده تقريبا المبطلين عندهم عموما احنا هنتابع مع سيادتك سيادة المحافز اخبار المركب اولا باول لغاية ما
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ربنا يكتب لهم السلامة يوصلوا ان شاء الله وبنشكر القوات المسلحة اللي ارسلت مدرعة بحرية لانقاز آآ - 00:12:34
المواطنين اللي موجودين على مركب الصيد الان في مرسى مطروح. شكرا سيادة المحافز احمد حلمي محافز مطروح. عودة للشيخ
حازم صلاح ابو اسماعيل كمل اجابة اتفضل فانا الحقيقة يعني انا عايز بس ان احنا نبقى ناس كل واحد بيتكلم يبقى محترم لنفسه.

يعني مش محترم المحترم لنفسه - 00:12:59
عندما يتكلم يتكلم عن المبدأ كلية. لانه لا شك ان مثل الاعتصام قدام القصر الجمهوري ضاغط على القصر الجمهوري. قدام مجمع

التحرير ضاغط على مصالح الناس انما في الحقيقة لما تيجي تنظر بقى الى السياق ده فعلا تعال قل لي من غير ما اربط بس خلينا
نرصد الظاهرة. فعلا كان في قتل قتل - 00:13:18

لقتل قتل الى ان بدأ هذا الاعتصام توقف القتل في حرق حرق حرق حرق بدأ هذا الاعتصام توقف الحرق اصابة وجرح ازا ايه العلاقة
انا عايز افهم العلاقة. ادرسها حضرتك - 00:13:40

ادرس انت يعني ايه العلاقة ما بين حصار او اعتصام امام مدينة الانتاج الاعلامي وبين حصار اخر او اعتصام امام الاتحادية للمعارضة
ترفض قرارات السيد رئيس الجمهورية؟ علشان انا ما اختلفش. ايه العلاقة دي؟ عشان ما اختلفش مع حد - 00:13:54

مش هقول يعني ايه؟ يعني انا خليني ارفض الظاهرة. ده اللي حصل. هم. وفعلا وخلي الناس بقى يدرسوا ويقولوا جت منين؟ انما
لتعلم ان هذا القرار كان قرارا وطنيا فذا وفريدا - 00:14:07

ده من وجهة نظري وده اللي حصل اعتصام باعتصام ما انا بقول لحضرتك انا ليس دوري ان افسر. هم. لان انا مش عايز اربط انا
العلاقة. ليه ؟ لان هيبقى فيه مصلحة في الطرح. انا انا صاحب انا طرف - 00:14:21

انما خليني اقول ان ده اللي حصل فعلا. بس دور مين يا فندم انت داعي للاعتصام. انا اللي مقتنع به ولو عادت الامور لا شك ده
اعتصام قعد خمس تيام - 00:14:35

ان عدل يعني عادت به حالة احنا كنا بدأنا ندخل في حرب اهلية. كان هو اللي حصل قدام قصر الاتحادية من دخول ناس على ناس
وضرب ناس في برضو ما هي العلاقة بين مدينة المحللين مش موضوعي. انما انا امامي ظاهرة لا يختلف اصل شف يا استاز عمرو -

00:14:45
انا ممكن اقول كلام يختلف مع اخرين. ولكن انا احب اقول الكلام الذي لا يمكن ان يختلف عليه احد. دي ظاهرة فسرها فسرها بطريقة

لتعلم ما وراء الامور. لكن الا ترى ان هناك تجاوزات قد تمت في حق الزملاء الاعلاميين الذين كانوا يتواجدون في المدينة. الا ترى ان
هناك نوع من يعني الهجوم - 00:15:04

الغير مبرر عليهم موضوع الماشية اللي كانت بتحط صور بعض الزملاء الاعلاميين وتذبح هذه الماشية. ده ده شيء مش مرفوض.
الانتقادات اللي حصلت دي كلها ورفع صورهم بشكل ومشانق وغيره. يعني هل ده مقبول؟ عشان كده باقول لحضرتك انا تحديتهم

تحدي - 00:15:26
يعني وده اللي مخليهم متضايقين الحقيقة هي اصله حر الهزيمة ساعات لما حد ينهزم يقوم يحس انه آآ يعني عايز يرد انما اللي

حصل انا تحديتهم تحدي ولا يزال قائم - 00:15:45
على فكرة وبرضه مرة تانية انا بدوس به على من يتكلم. ادوس به عمدا عليهم على من يتكلم ايه بقى تحديتهم قلت لهم اتحداكم

انكم تنقلوا خطبتي اللي انا خطبتها خطبتين خطابين اللي القتهم على المنصة في هذا الاعتصام - 00:15:57
قلت له مش ده الاعتصام؟ وده قمة موقفي وكلامي انقل الكلام ده لانه الموضوع خالي خلوا تاما تاما ما فيش ولا جملة واحدة. انا

بتحداه حتى الان. تحدي واضح. هاتوا لي جملة واحدة فقط. كلمة واحدة. يتأسس عليها موقفهم - 00:16:16
لم تجد الا خطبة قائمة على الجاني على البعد التصالحي على التقدير على الايمان بحرية الاعلام على الرغبة البالغة هو انا ويا اخي انا

بقول لك اهو زيعوا هو ما قدرش يزيعه ومش قادر يزيعه مش هيقدر يزيعه ليه؟ لانه يعلم ان هذا الخطاب هو خطاب. طب احنا
النهاردة - 00:16:37
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صادق وصحيح هل لديكم مبادرة تتقدمون بها للزملاء الاعلاميين الرافضين لزهوركم الاعلامي المقاطعين لحضراتكم بعد هزا الموقف
الزي حدس امام الحصار الاعلامي لمدينة الانتاج الاعلامي. هل لكم مبادرة آآ طيبة؟ هل لديكم الاستعداد للجلوس مع جميع الزملاء -

00:16:57
وتصالح مع جميع الزملاء الاعلاميين دون استسناء. طبعا بلا شك اولا ان لا اعتزار لأ. اه. هم عليهم ان يعتذروا لا اعتذار ليس هناك

اعتذار ما فعلناه بالعكس على فكرة الاعلام حاليا لا يمارس الاعلام. الاعلام لا يمارس اعلاما. ده هو بيمارس - 00:17:17
جزء من الصراع السياسي انه بيعمل خدمة لصراع سياسي لمصالح سياسية. انما مش دي مش دي قواعد الاعلام. وحضرتك تعلم

اكسر مني مليون مرة انت متخصص قواعد الاعلام قواعد الاعلام الاعلام حاليا لا يمارس الاعلام وانما يمارس جزءا من الصراع
السياسي - 00:17:41

والخدمة والتقديم على الصراع السياسي ودعم الصراع السياسي. لكن من حيث المبادرة فنعم انا اولا يسعدني جدا ان هذا المكان
الجميل اللي انا يعني سعدت فيه بلقاءات كثيرة يكون هو هذا هو كمان المكان اللي تنفذ فيه هذه المبادرة - 00:18:00

ان احنا ندعو آآ يعني هؤلاء السادة الكرام ونقعد معهم قعدة في منتهى الجمال يشهدها الناس كلهم. نعم. ويجدوا مدى ما يمكن ان
يكون هناك من من من المودة ومن تقدير ومن لان ما فيش حاجة. بس مش علشان المقاطعة. المقاطعة دي يعني مسألة ليست لها

الحقيقة هم فاهمين ان المسألة - 00:18:20
اهلها اثر مقاطعة دي مش مشكلة انا اصلا يعلم حتى فريق الاعداد المعاون لحضرتك هذا وكل الناس لا يعني لا وقت الان لمثل هزا.

انما مش علشان تنتهي الى مقاطعة خلي اللي يقدر يعمل يعني. طب المبادرة دي عبارة عن ايه يا شيخ؟ انما انا اتمنى ان احنا نتجانس
ونتكلم - 00:18:42

بوضوح حوالين رؤيتنا علشان الناس يتبين لها ان بالعكس في تقدير لمبدأ حرية للصلح. دعوة للصلح. دعاء لاعادة يعني ازا كان في
حاجة. لكن الحقيقة انا في بيني وبين مسلا ستين سبعين في المية منهم آآ - 00:19:02

يعني علاقات خاصة دائما علاقات يعني ومودة واتصالات ولقاءات دائمة لم تنقطع يعني. نعم. انما على كل حال انا احب انه يحصل ما
عنديش اي مانع ابدا ابدا. بس اللي انا عايز كمان اقوله يا دكتور يعني والحقيقة دي نقطة بتبقى في منتهى الوضوح شوية. هو احنا

دلوقتي - 00:19:20
في في اختلاف الرؤى ده حاجة بتنتهي ابدا ما بتنتهيش. كل الناس دايما لها رؤى مختلفة. عشان كده انا قلت حتى في القوانين اللي

عايزين يطلعوها انا عايز الحريات السياسية تاخد مساحة ضخمة مكتملة كاملة. عشان كده احنا عايزين هذه الحريات السياسية
تخرج عن آآ - 00:19:41

آآ عن آآ آآ ما يلتبس معها. يعني مسلا السب والقذف وحضرتك ممكن تكون تعرضت وانا تعرضت لمن يسب ومن بالعكس انا عايز والله
استشير حضرتك في موضوع ما فيش مانع ان يكون يعني المحامين كتبوا بالفعل صحف دعاوى الحقيقة جديرة وكثيرة -

00:20:01
قيل بانها لان في برامج تضمنت تحريض. بانها توقف البرامج دي كلها انا انا صدقني انا نفسي انا نفسي اللي يعني حاسس بانه لا ما

يصحش. انا عايز ارجع تاني للمبادرة ازا الشيخ حازم صلاح ابو اسماعيل اطلق مبادرة الان من داخل - 00:20:21
تسعين دقيقة ان يدعوا جميع الزملاء الاعلاميين والصحفيين وكبار الاعلاميين والصحفيين الجلوس على مائدة آآ حوار للصلح مع

جميع الاعلاميين الموجودين في مصر. وان يكون يعني المنبر الذي يتم دعوة فيه آآ هؤلاء الزملاء - 00:20:39
انا يشرفني ان انا ادعوهم ايضا يكون من داخل برنامج تسعين دقيقة آآ جدا جدا ولاظهار وجود المودة والعلاقة الطيبة الحلوة يعني.
بس هو في الحقيقة فعلا انا اللي باكد عليه انه لم يحدث شيء يضايقه منه. يعني ما فيش واتمنى ان الزملاء الاعلاميين - 00:20:59

يستجيبوا لهذه الدعوة طالما يعني نحن نبدأ يعني عام جديد بصفحة جديدة. اتمنى ايضا ان تجد هذه الدعوة يعني مرد لها. لدى
جميع زملائي الاعلاميين وكبار الاعلاميين الصحفيين طالما جاءت من الشيخ حازم صلاح ابو اسماعيل دعوة للصلح اتمنى ان
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يستجيب لها ونحن كقناة وكتسعين دقيقة وكشخص - 00:21:19
الضعيف على استعداد تام لاستضافة فوق آآ راسنا كلهم جول لزملائنا الاعلاميين الصحفيين وحضرتك ونقعد ونرجو في النهاية ان ان

نصل الى صيغة يعني طالما انت قلت انها للصلح البادرة الطيبة واتمنى ان تجد ايضا آآ مرد طيب من النوم ان شاء الله بازن الله. يا
رب العالمين يسعدني - 00:21:39

هذا دائما. شكرا يا شيخ حازم وازهب بقى الى موضوعاتنا. النهاردة ضباط الداخلية عملوا وقفة احتجاجية احتجاجا على تصريحات
حضرتك السابقة بان الشرطة قصرت في حماية الشيخ احمد المحلاوي امام مسجد القائد ابراهيم وايضا زباط المطارة. على زلك بايه؟

والله انا - 00:21:58
انا زي ما قلت لحضرتك الموضوع الراجل الواحد بقى عامل زي ما يكون متعهد الرسمي للمشكلات كلها. هو اولا تعال بردو نفس المنهج

العلمي المحترم الدقيق المباشر. تعال برضو نوصف الواقعة نفهمها. الواقعة اللي حصلت - 00:22:15
في هذا الكلام وانا لا زلت مصمم على كل كلمة قلتها كانت واقعة جريمة بترتكبها قوة من الشرطة. جريمة يعني احنا هنرجع تاني لنزام

ان الشرطة تخطف ناس من الشوارع - 00:22:33
تخطف شباب من الشوارع رايحين يخطفوا اربع شباب كانوا في في في ضيافة ونازلين ولا علاقة لهم بالموضوع واللي عارف المنطقة

الدقي يعرف ان نادي الصيد منطقة مختلفة خالص عن منطقة جريدة الوفد وصحيفة الوفد ومقر حزب الوفد. وجايين يعملوا هذا -
00:22:47

على سبيل الجريمة. يعني ارتكاب جريمة. فلا شك انه عنصر الدفاع الشرعي وانت بتمنع جريمة بتقع على فكرة كمان انا مش عايز حد
يختلف معي في النقطة دي بالزات. لان انا خايف على اي واحد - 00:23:10

يختلف معي في ده انه يحصل ده لابنه بكرة. او يحصل له هو شخصيا انه يعني بعض افراد من قوات الشرطة او غيره يشوفوا ان
ابنه ده فرصة انه يعمله مع حاجة زي كده وممكن ربنا ما وصفه كما تدين تدان - 00:23:26

فمن يقول هذا الان يمكن يحصل له ده بكرة ولو من ولو من الفصيل الاسلامي اذا حكم ولو من غيره. عشان كده خلينا نقف امام وجود
جريمة وخصوص للمظالم انك تخطف حد من الشارع بدون اي آآ اجراءات قانونية ولدرجة ان الراجل بيقول لي عشر دقايق بس

ويرجعوا قلت له تاني - 00:23:43
في عشر دقايق خمس دقايق ونرجع تاني نفس التعبير فنحن كنا امام جريمة ترتكب وما لم نفعل ذلك سيصبح كل شباب مصر اللي

حتى راجع من شغله مش سياسيين خالص واحد راجع من شغله - 00:24:04
بس دايق الباشا ممكن يعود مرة اخرى انه يصبح رهينة. نحن لابد ان نعتقد تماما واحنا بنوصف انه ما دمنا امام جريمة يبقى لازم
يكون في مقاومة لهذه الجريمة. وبعدين انا الحقيقة دي كانت استماتة ولا زلت مصمم عليها في الدفاع عن اشخاص - 00:24:20

روحوا في داهية على الفاضي من غير اي دون ان يرتكبوا شيئا. اللي هم مين؟ اللي هم الشباب اللي تم الاعتداء عليهم دول شباب من
الشارع وتم الاعتداء عليهم واخدوا - 00:24:40

واركابهم للسيارات في حالة خطف فلا شك انا انا بالنسبة لي غير مضار. وعلى فكرة وزارة الداخلية طلعت بيان قالت اللي انا بحكي
لحضرتك عنه ده ان ما فيش حاجة سيادتك ايه الضباط والامناء المعترضين على كلام حضرتك اللي رافضين اي انتقادات لشأن

الداخلية وعمل - 00:24:50
الداخلية واللي قرروا النهاردة في المطار ان يعتصموا وايضا في اماكن اخرى. والله انا يعني عايز اقول لهم الحقيقة انه الشرطة بتعمل

في زروف صعبة جدا من ايام خمسة وعشرين يناير لغاية دلوقتي على الاقل - 00:25:10
وانه لازم يعرفوا انه افضل شيء بالنسبة لهم هو من يدافع عن سمعتهم عن سمعة شرفهم انه الناس ما يتصوروش انهم يرتكبوا جرائم.

فازا ما حدثت استقامة وما حصلش ارتكاب آآ اهدار لحقوق الانسان ولا عدوان عليه. ده احسن دفاع - 00:25:23
زباط الشرطة ولزلك انا عايزهم الحقيقة يرجعوا تاني يبصوا للواقعة صح. يبصوا لها مزبوط ما يضحكش عليهم. ما تقول لهمش انه ده
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عدوان على الشرطة. لا. ده الواقعة اللي كانت هتحصل - 00:25:43
الشرطة تختطف شباب بعودة مرة اخرى ان الناس تشعر تجاهكم يا رجال الشرطة بان انتم اصبحتوا خطر والمجتمع يقف ضدكم

تاني. انتم اديكم انكم تقولوا لأ مش عايزين تقع من عندنا تجاوزات ولا جرائم علشان تعود الثقة وجسور الثقة بينا وبين الشعب.
عشان كده لو نظروا - 00:25:59

الموضوع صح هيعرفوا انه بالعكس ده دفاع عن الشرطة عن سمعتها عن عدم وقوعها في جرائم. انما لو رجعت مرة اخرى الشرطة
بدون اجراءات قضائية وتتعرض للناس وتخطفهم من الشوارع. الناس اللي هم مش انا. دول اربع شباب - 00:26:19

يطلعوا كده كما تحرك الناس ضد هذه التجاوزات من قبل لازم يتحركوا باستمرار. غير مقبول ان يحصل هذا الكلام ابدا. البعض الشيخ
حازم كان يتعامل بمنطق قوة كان يتعامل كما لو انه اقوى من الدولة اقوى من وزير الداخلية. والدليل انما عندما توجهت - 00:26:38

حضرتك لوزارة الداخلية لن يرد عليك السيد وزير الداخلية السابق احمد جمال الدين. وايضا ما يعني بشكل بشكل قوي انك ضغطت
على الرئاسة الجمهورية لاقالة وزير الداخلية السابق احمد جمال الدين ردا على انه هدد باعتقالك بعد دعوة انصارك بمحاصرة قسم

شرطة الدقي ومحاصرة اللواء كمال الدالي مدير امن الجيزة - 00:26:58
انا احسن رد من كل ده كلام فارغ حاجة ما حصلتش ابدا تأليفة كله ما فيش الكلام ده كله. كل هذا الكلام عبارة ما انا بقول لحضرتك.

ما فيش كلام بين حضرتك وبين ما السيد وزير الداخلية السابق احمد جمال الدين. هو انا يعرفني ولا اعرفه؟ ده احنا - 00:27:21
تحفظات على اداءه معكم على الاقل بنتكلم عن سياسات. انا ولا هو احنا هو حضرتك السياسيين معارضة ولا حكومة ولا غيره؟ ما

فيش العلاقات الخاصة اللي تخلي واحد لا يختلف هي سياسة واضحة للعيان - 00:27:37
انما مش اكتر من كده ولزلك احنا بنقول بمنتهى الوضوح. انا والله يا دكتور عمرو انسانيا حتى. هي صفة غريبة ان انا حتى عندما
انتقد سياسات حد اتعاطى انسانيا معه. يعني ما احبش اشد على حد او اشق عليه. انما انا انا لا يمكن اطلب بالعكس طب انا اقول

لحضرتك حاجة وهي موجودة على الصفحة - 00:27:53
يقدر اي حد يرجع لها. اما في واحد تاني خالص ما ليش دعوة به كتب كلام عن حاجة حصلت بيني وبين وزير الداخلية وما الى ذلك
نزلت انا بيان اقول بالعكس الراجل على المستوى الشخصي العلاقات الشخصية رجل لائق مهذب ومحترم ويتعامل بلياقة وده اللي -

00:28:13
انا بشهده به لغاية دلوقتي وقبلها وكل في في العلاقات التعامل الشخصي لياقة عالية جدا. ما فيش خلاف ما فيش ما فيش شيء

بالعكس مطلقا انما سياسات. وعلى فكرة الضابط الذي قام بهذا لم يخبر وزير الداخلية به. يعني الكلام ده حصل. هل الداخلية فعلا
قامت باقتحام - 00:28:33

تحرك وتفتيش لا ما حصلش هو زي ما بقول لحضرتك انه اللي حصل عند مقر حزب الوفد. وبرضه ده شف حضرتك ما هو اصله انا
مش عايز يعني اتعرض للاعلام في التوقيت ده بالزات بس صناعة الوهم انك تطلع اخبار ويبان عند الناس كما لو كانت صحيحة -

00:28:53
لما تروح للبوابين العمارات اللي حوالين حزب الوفد او جيران حزب الوفد تلاقي كل اللي اتكتب ده ما حصلش ما حصلش خالص. وانا
باتكلم وهم سامعني اهو. بس يا فندم حزب الوفد حصل فيه حرائق يا ريت المخرج يحط لنا لقطات من اللي حصل في حزب الوفد -

00:29:16
احنا كنا متابعين على الهواء يوميها والاوضاع كانت هناك يعني حرائق واعتداءات على حزب عريق وله تاريخه. وعلى زملاء صحفيين

كلمونا على التليفونات وكانوا يعني يعني بيناشدوا ان حد يحميهم والصورة قدام حضرتك دلوقتي اي حادسة. لأ يعني شف حضرتك
اولا الصور اهي قدام الناس كلها. الكلام اللي حاصل هناك دي عبارة عن دي ما فيش ولا حاجة - 00:29:34

اللي بيحصل ده ايه؟ ما انا بحكي لك برد عليك لحزة واحدة. دي عبارة عن العاب نارية لم يحدس من ورائها حريق. ده اللي هم
بيطلعوه ناس اولا انت بتكلمني عن شيء لا علاقة لي به. يعني عشان برضه يبقى واضح. يعني الواقعة دي ما اعرفش عنها حاجة. لا
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علاقة لي بها ولا او لم اعرفها الا - 00:29:56
بعد ما حصلت من الاعلام زيي زي اي حد. انما مع ذلك شف بقى الخديعة والوهم تصوير الكلام ده على ان هو حريقة وده مش حريقة
مش حريقة خالص ده عبارة عن اللي هي مش عارف بيسموها الطلقات اللي بيطلعوها فتعمل العاب زي الشماريخ. شماريخ والحاجات

اللي زي كده انما لم يحدث حريق - 00:30:16
بص سيادتك في تكسير البوابات. ما انا لأ لأ احنا بس بنتكلم خلينا واحدة واحدة. اه. احنا دلوقتي انت بتكلمني عن وجود حريق. واقع

الامر ان حضرتك الان صاحب برنامج اعلامي اهوت تستطيع ان تتوجه غدا بكاميرا واحنا مسجلين للجيران وللبوابين. وسؤال هل
حدث حريق في الوفد - 00:30:36

الاجابة ستكون لم يحدث مطلقا. وهذا الكلام عشان كده بقول لك ده تلبيس من الاعلام مرة تانية اهو تلبيس من الاعلام وخداع ووهم
وادعاء غير الحقيقة. والموجودين لغاية دلوقتي وغيره. ده فيما يتصل بجانب الحريق. اما في - 00:30:56

يتصل بجانب وجود اشتباكات بين المتظاهرين وبين الشرطة او شيء من هزا القبيل فده قد يكون خطأ من وقد يكون خطأ من
الشرطة يجب ان تحقق فيه النيابة. حاجة مسلا زي ازاز عربية المدمرة دي. ده مش مدمرة. ازاز عربية اتكسر - 00:31:16

تفضل. اه بابك بقى شف دي اقصى الحظ. شروخ في زجاج باب اه فكرة الاعتداء نفسها على قائد ابراهيم ونرفض الاعتداء على حزب
الوفد المبدأ ده المبدأ اللي عندنا. هو السؤال. لمازا يتم الاعتداء على حزب سياسي؟ الاجابة انا ما لي - 00:31:36

انت بتسألني انا ليه ؟ مم انا بقول لحضرتك ده عبارة عن ناس مخرفة مع الاسف هو موقفنا من الاعلاميين ليه كان سيء؟ لان ده
تخاريف ناس بتألف وتدعي وتصدق نفسها وتهاجم. حاجة يعني طب ما - 00:31:57

بقى اللي حصل في حول قصر الاتحادية وميدان التحرير اسأل عنه الزعماء السياسيين الاخرين. لكن لانه على هوى الاعلاميين يديروا
الموضوع تبص تلاقيهم لأ ده ما يتكلموش عنه. لانهم في انحراف حقيقي. مش انحراف نص نص. انحراف حقيقي - 00:32:12

سانية بردو يا فندم. ما هو ماشي خلاص هو كزلك انا بتكلم الان عن واقعة لا علاقة اطلاقا لي بها. لكن هو يتكلم فيها ليه؟ علشان هو
فيه هدف وعايز يخلي الموضوع ده يبان كما لو كان علاقة خاصة بحازم ابو اسماعيل هذا الكلام غير صحيح عبارة عن وهم -

00:32:32
وانحراف وادعاء وكل حاجة تخريب وهم انحراف. انحراف انحراف جريمة يعني. يعني ناس بترتكب جريمة. جريمة تحريض جريمة
قذف هؤلاء ارتكبوا جرائم عشان كده لما تيجي تسألني عنها انا بجاوبك كمحلل من الخارج لا علاقة لي بهذا وانا ارفضها. ارفض تماما

انه يحدث اعتداء على - 00:32:52
وصدقني يا دكتور عمرو ما لم نعد الى القيم. اللي هي خاصة بايه بقى؟ ان ما تعتديش على حضنك مكان خاص ولا عام. ما حدش

هيأمن على ولاده. وما حدش هيأمن على بيته - 00:33:15
ما حدش هيأمن على زوجته. ما حدش هيأمن على نفسه هيصبح بيوت السياسيين مستهدفة. احزاب السياسيين مستهدفة. انما لما
تيجي النهاردة تقول لي انه حرق مقرات الاخوان. حرق مقر الوفد حصار مسجد منع الخطباء من الخطب. غيره غيره غيره. لأ ده دي

دي مسألة تجاوزت الحد - 00:33:27
وسيصل الموضوع الى غرف النوم الى غرف الصالون الى غرف الابناء في البيوت مسلا. بس عفوا يا شيخ حازم في هزه النقطة

تحديدا هو النهاردة الدولة وانت يعني رجل قانون ايضا - 00:33:48
قائمة على سيادة القانون مزبوط؟ طبعا. والقانون بيعمل به من خلال الاجهزة المنوط بها ذلك وهي اجهزة الدولة. الحكومة وزارة

الداخلية ممسلة الدولة والحكومة عندما يكون هناك فصيل سياسي طيار - 00:34:02
او اي لون من الوان الطيف اللي موجودة في الشارع المصري انها تريد ان تأخز او ان تعيد الحق او ان تأخز الحق او تصوب الوضع او

ان تحكم او ان تتخز اي اجراء او ان تقول انها آآ - 00:34:18
صاحبة قرار او انها ترفض هزا الوضع او تشجب زلك الوضع او تستنكر زلك الوضع محله الفكرة القديمة آآ عندما اعود للخلف القبلية
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والجماعة ان تتحرك وان تحاصر وان تفعل ولا القانون وممسلا له وزارة الداخلية هي ليه تقوم بفعل ذلك - 00:34:32
القانون عشان كده انا ضد اللي بيعملوه جبهة الانقاز دي لان العنف في مصر لم يبدأ الا بانشاء جبهة لكن حازمون يا فندم ولازم حازم

عندما يخرجون ليقوم هم بتقييم والشجب والاستنكار والاحتجاج حيوية في الدولة. كل دي اكاذيب - 00:34:49
كل دي اكاذيب. كل ده ادعاءات ما باقول لحضرتك صناعة الوهم ما دام في خمس ست جرايد وخمس ست تليفزيونات هيقولوا مع

بعض يسقفوا مع بعض اقل ما حدس امام القائد قائد ابراهيم وما حدس امام مدينة الانتاج - 00:35:09
قدام قائد ابراهيم ده ده عدوان. ما انا بقول لحضرتك شف. طب العدوان يا فندم مين اللي يصده؟ يجب انها تصد ولذلك الحرائق

اقتحام مقرات الاخوان واقتحام القائد ابراهيم وحصار الشيخ اللي عنده تسعين سنة ومن رموز مصر وو كل دي جرائم. بقول
لحضرتك تاريخ انشاء جبهة الانقاذ - 00:35:25

هو التاريخ الذي بدأت به مسلسل هذه الحوادث الحرق اللي بدأ يحدث في كل مكان. فلم يجدوا رد على كده الا ايه؟ انه يخلق كزبة
ويرددها فيبان. بس عفوا يا فندم الناس عند القائد ابراهيم شاف الناس معها سيوف ومعها سكاكين ومعها عصيان. بالظبط اقبضوا

عليهم وحقق معهم وشفهم مين. هو ده الكلام - 00:35:46
ينتمون الى فريق الشيخ حازم صلاح ابو اسماعيل. بقول لحضرتك ده الناس اللي كزابين ما باقولش شف الخلق قد ايه. ما هو لما

يكون واحد كزاب بس عنده اربع خمس برامج - 00:36:09
اربع خمس صحف ويقدر يخلي الكزبة تبان. والشعب يقع اسير اوهام حاجة لا علاقة لها مطلقا. ناس عشان كده بقول لحضرتك كذابين

ولو انا اجيب لحضرتك صحف الدعاوى المعدة توقف توقف تماما مش توقف البرنامج وتوقف قنوات لان اللي حصل كذب -
00:36:19

وافتراء وعن بصيرة وعن علم ومعروف. وما بيزيعوش يا دكتور عمرو الكلام ده. اضرب لحضرتك مثل يهاجم حصار. هو سماه حصار
وهو مش حصار. هو مجرد اعتصام سلمي زي ما بيقولوا. اعتصام بجوار مدينة الانتاج الاعلامي. وسايب ميدان التحرير - 00:36:39

بقى له قرب شهرين ما يتكلمش ما فيش برامج بتتكلم عنه ليه؟ لان هو عايز دول يستمروا. ما فيش حد. ما فيش حد متضايق منه.
برامج عن بصيرة في الانحراف عن بصيرة عن قصد لا تتناوله. طيب وعند عند قصر الاتحادية الاعتصام اللي بقى له ده كله -

00:36:56
يتكلم عنه احد من هذه البرامج لانه عن بصيرة في انحراف وفي ارتكاب جرائم. انما حاجة زي القائد ابراهيم. يا فندم بس انت اولا
مبدأ التزاهر والاعتصام السلمي ده مقبول. بس. ومن حق كل مواطن. بس. ان يعتصم ميدان التحرير. قدام مدينة الانتاج الاعلامي -

00:37:16
قدام ولا هي عند دي هتقف؟ لأ انا انا مش بقف انا بتكلم في ناحية المبنى. لأ قل بقى الجملة كملها قل وعند مدينة الانتاج الاعلامي. انا

بتكلم على ناحية تقدر تقولها؟ لا انا بتكلم - 00:37:36
تقدر تقول لي ازا لم تقدر تقولها الاعتصام هي الفكرة. الاعتصام لحزة يا فندم. لا نريد ان الاعتصام عندما لا اعطل اعمال الناس. ولا

اتعرض للناس بالسوء ولا اهدد ارواحهم ولا اسيء اليهم فوق راسي. لكن ما حدس امام مدينة الانتاج الاعلامي - 00:37:46
ازا كان اعتصاما اعتصاما فقط. ناس واقفة وبتاخد موقف من غير ما يكون فيه نوع من الترهيب للدخول من غير ما يكون فيه زي ما

الدبائح اللي كانت بتحصل وعليها صور اعلاميين وصور مرفوعة. لا يا فندم ده ترهيب. هذا ادعاء. انا - 00:38:06
انت تقول لي ما وقفتش في طول الخمس تيام ما فيش ولا حلقة وقفت عندك. ليه وما فيش ولا ضيف ما دخلش ليه ايه السبب لانه
اعتصام كان ايه كان ما فيهوش ترهيب ولا منع. اه بس بس جه لنا ضيف واتضرب الاستاز خالد يوسف كان جاي مع حدوتة مصرية.

احنا هنرجع نقول من اول ما قلت لحضرتك ده بعيد - 00:38:26
الاعتصام لاخلاقيات منه هو في التعامل مع ناس برة الاعتصام ما لهمش دعوة. ده برة في الشارع. دي واقعة شخص له مزيع ولا

مخرج وانا بضيف ولا ولا ولا شخص بعيدا عن الاعتصام له اخلاقيات خاصة به على عيني وراسي هو حر ما ليش دعوة انما له طريقة
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ربما في الكلام - 00:38:48
اشارات في غيره تسببت لاحتقان بينه وبين تلاتة اربعة بعيد عن الاعتصام. دكتور سعد الدين ابراهيم ازن هو داخل تحرش. يا دكتور

عمرو انا بلاقي احنا مش هنزيف التاريخ كمان. مم. ده لسة قريب امال لما نقعد مدة طويلة اكتر من كده ايه - 00:39:08
ما فيش ولا حلقة وقفت ولا مزيع اتمنع ولا حاجة خالص وقفت. كله ماشي جميل. ومع زلك عايزين يفهموا الناس. باقول لحضرتك ده

نصب. نصب نصب نصب يعني انحراف عايزين يفهموا الناس محاصرة فين محاصرة - 00:39:25
الناس بيدخلوا يخرجوا ازاي؟ وكل واحد لابس بدلة وكرافتة وعامل شعره وموضب حاله ازاي مش عايزين نكزب اصل الكزب وحش.

الكزب حرام الكزب يدخل جهنم. احنا ما حصلش حاجة. انما هذا اعتصام. ولابد ان انا بقول لحضرتك لو عدد - 00:39:42
الامور اللي وراء افعل هذا تماما وليس هناك اي تراجع عنه. لانه ده انقذ مصر وطنيا من حرب اهلية. انا باقول لك. انت مش عايز

تشرح لي انقزها ازاي؟ انت حر - 00:39:58
ده شغل المحللين. هم. انما ده الواقع اهو. الواقع انه انقى اوقف ولم يعد اول حادثة اعتداء بعد كده الا بعد ما انفض الاعتصام بعد ما

نفض الاعتصام بحوالي اربع خمس تيام وقعت اول حادثة في حادثة قوة بعد كده. لأ لا شك ان احنا ناس نحفظ على للبلد -
00:40:08

انها انما حالات سفك الدم والحرق والاعتداء بلا توقف على المساجد على الاعتداء على القائد ابراهيم من قائد ابراهيم معترض على
مقرات حزب الحرية والعدالة. ما هو في اتجاهات سياسية اعلنت اعلنت موقفها من هذا اعلنت تأييدها لهذا - 00:40:28

اغلبهم اغلبهم رفضوا وشجبوا اللي حصل. ما هو عشان كده انا بقول ايه ان مسلا النهاردة على سبيل المثال اهو خليه يخلي الناس
يفتكروا يعني نتذكر احنا حاليا مصر في مرحلة اهي الايام دي النهاردة وامبارح واول امبارح وبكرة وبعده في مرحلة هدأ نسبيا.

هدوء اهو. هدوء عايزهم يفتكروا مين اللي - 00:40:48
ارجع يجيب الخراب تاني. اللي بيدعو النهاردة لخمسة وعشرين يناير مرة تانية. مش عايزين البلد تستقر مش عايزين ارض موجودة.

عايزين تستمر مسلسل الحرائق انما الانحراف بيجي يقول ايه طب دلوقتي حازم ابو اسماعيل ده ما غلطش ولا غلطة. نعمل ايه معه -
00:41:08

نسمي الاعتصام حصار. ونقول انهم منعوا الناس بقى في حد مانع والحلقات جوة شغالة والتليفزيونات بتجيبها شوية مخ يعني شوية
عشان كده بقول لحضرتك انه السياسيين الذي يدعو الى الى آآ طب انا اقول لحضرتك حاجة - 00:41:27

والله ما فيش داعي اقولها لانها كانت في في لقاء خاص انما على كل حال. اتفضلي. ما هو على كل حال احنا النهاردة خلينا نيجي
على كلمة سواء احنا عايزين ايه ؟ مم. عايزين القانون هو اللي يشتغل مش مش الافراد بدراعهم. صح ولا لأ ؟ مزبوط. عايزين ان احنا

نخلي البلد في حالة هدوء نلم - 00:41:45
امور علشان نعرف نبني يفضل بلد نبني فيها مش نحرق البلد كلها. عايزين نخلي فيه مؤشر مبشر بانه فرصة ذهبيا البلد تمشي تبني

قواعدها. تعال نتفق على ان نوقف ما دامت المظاهرات الان تؤول الى احداث عنف. تعال نوقف - 00:42:05
الكلام ده شوية. وتعالوا نتكلم وداخلين على انتخابات نستطيع بها ان احنا نغير الخريطة السياسية في مصر. تعال نتفق على هذا

يحصل بناء. انما تيجي النهاردة تترك كل اللي موجود - 00:42:25
وتؤكد على هذا فقط احدث هل يا دكتور البرنامج تسعين دقيقة وخليني اتكلم عنك انت شخصيا فضلا لان في برامج تانية عملت

فظائع. هل اذاعت حرائق مقرات الاخوان بنفس ما اذاعت ما حدائق لا غير صحيحة. ايوة. غير احنا يا فندم زعنا هنا في البرنامج -
00:42:40

كافة الحرائق ونددنا بالحرائق وكنا بنتابع الحريق اللي حصل في المقطم وقبلها اللي حصل في بعض المحافزات بنفس متابعتنا
بالزبط. الحريق اللي لحزب الوفد بنفس متابعتنا للحصار اللي حصل لحزب الكرامة في ميدان لبنان. خمس دقايق. وازكر ان حضرتك

كنت معي على التليفون وكان قبلها الدكتور صفوت معنا على التليفون وقال لنا - 00:43:09
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ان في مسيرة بتسير دلوقتي من مقر حزب الكرامة متجهة الى حزب الوفد. ولما سألت حضرتك على التليفون حضرتك نفت لي قلت
لي نفت لي علمك تماما بان حازمون يسيرون متجهين لحزب الوفد ساعتها وقلت لي هارجع واراجع الدكتور صفوت وده مكالمة

تليفونية موجودة عندي. احنا كنا حريصين على التسجيل ومتابعة كافة الاخبار بنفس - 00:43:29
ما هو ده ما ده الجزء اللي بقول لحضرتك انكم بتفزعوه. ده انا انت بتزيع الجزء ده انما الجزء الاخر يعني مثلا اما حصل احتكاك في

ميدان التحرير فناس حرقوا الناس اتوبيساتهم وناس هاجموا منصة الناس التانيين - 00:43:49
ظلت التلفزيونات القنوات كلها تزيع منزر المنصة التي تم تكسيرها او مش تكسيرها بس الاعتداء عليها ولم يذكروا انه السبب في كده

انه تم حرق اتوبيسات بشر ولم يذيعوا هذا الكلام. فزكر يا فندم ذكر - 00:44:06
واتصورت الاتوبيسات واتعرضت في نفس اليوم وكان معنا متحدث رسمي من حزب الحرية والعدالة الدكتور مراد علي ودخل وعقب

اصل انا بذكر تماما كل حاجة نحن نمتهن المهنية ونعمل بالمهنية واخرون. هو ده وعشان كده وكل واحد في الاول والاخر بيؤدي -
00:44:23

عملوا يعني بما يرضي ضميره في الاول وفي الاخر انا عايز اللي يتابع يوازن بين الامرين. انت جاي النهاردة مش حضرتك بالزات
يعني بصفة عامة النهاردة تناقشني في جزء من القضية وتترك عمدا بقية القضية عامدين عامدين لأ لأ في في لا شك عمد -

00:44:43
في هذا انما خلينا نقول الاعتصامات هل هي تهديد وترويع قولوا كده وامنعوها. انما يقعدوا يتكلموا ليل ونهار حق الاعتصام السلمي.

حق التظاهر السلمي حق ويجي هنا يقول الا ده لا يمكن - 00:45:03
لازم توحد كلمني عن مبدأ ثم نتبنى انت تخاطب الاخر بقى حضرتك بهزا الكلام. انا اخاطب لأ اخاطب آآ يعني الاعلاميين الذين يسألوا

في هذه النقاط اصله ده ده هو الشيء الذي بيكون لازم انا ليه هددت بمحاصصة مقالات بعض الصحف - 00:45:18
ما هو ده برضو بقول لحضرتك كزابين منحرفين آآ ساقطين. ناس بتكزب. لم يحدث وهم هو لم يتم النفي ولم يجد شيئا يهاجمه. لم

يجد كلمة. انا اهو بتحداهم. ده انا بقول لحضرتك انا بدوس على كرامتهم اهو - 00:45:37
عمدا انا الان ادوس على كرامة المهنية كرامة الشرف المهني. اقول لهم زيعوا الكلمة التي قالها حازم ابو اسماعيل عن اي حاجة من

الكلام ده ما فيش. عشان كده مش ما فيش. انما كذابين بيبلور. ويحط انت عارف الرسول عليه الصلاة والسلام - 00:45:57
الكلام لما الناس اجتمعوا قالوا نقول عليه ايه ؟ نقول تحبوا نقول ايه ؟ فيقولوا لهم نقول كاهن نقول مجنون نقول لحد ما يلاقوا

حاجة. فدول بيألفوا تأليفة ويذيعوها ويكرروها يقوم تستقر. ولا حقيقة لها. انا دعيت لمحاصرة الصحف مستحيل اعمل كده -
00:46:17

ومع زلك يقولوها ويطلعوها ومانشيتات كذابين منحرفين شوف انا يرتكبون جرائم خطر شباب ولزلك انا اسمح لي من خلال هذا
البرنامج المحترم اوجه نداء الى شباب مصر بالزات اقول لهم انا طول عمري - 00:46:34

طول عمري بشوف اجيال من الشعب المصري يتم سرقتها عن طريق الوهم. عن طريق الضحك عليها وبعد ما يوهموهم يعيشوا
يضيعوا اعمارهم في الوهم ده ثم يكتشف الشباب ان الكلام ده كان غلط. حصل ده ايام عبدالناصر وايام السادات وايام حسني مبارك

00:46:55 -
عشان كده انا باقول لهم التوثيق واعرفوا ان مش كل حاجة مزبوطة وفيه اعلاميين كانوا طلعوا وفضلوا صدعوا الشعب بكلام

واعتذروا بعد ذلك عنهم. عنه. فيه ناس من الذين يمارسون السياسة - 00:47:13
الان قال انا لست نادما في حياتي مثل ندمي على ما فعلته في الستينيات لما اوهمت الناس بشيء غير حقيقي وقال كلام مختلف

يعني ازا كان بقى الضلع او او كان مضحوك عليه هو بيقول انا كان مضحوك علي. انا لم اكن اعلم - 00:47:27
احنا يا شباب مصر يا شباب الجامعة يا يا هذا الجيل مش عايز هذا الجيل يبقى زي الاجيال اللي سبقته انه يضحك عليها بعد مدة

يكتشف انه كان بيضحك عليه بعد ما ضاع عمره واستهلك وما استخدمش في انقاذ البلد. نحن الان نريد ان ننقذ البلد - 00:47:46
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يفضل في بلد عشان نعرف نصلحها. انما يطلع النهاردة واحد يقول لك دعوة لاسقاط الدستور. اسقاط الدستور بحرق البلد تعالج
مريض بانك قوة المريض خالص عشان ينتهي مرضه. طب نشوف حدود المعارضة الى اي حد يا شيخ حازم. الى اقصى الحدود

السياسية - 00:48:06
النهاردة كانت معترضة على الدستور. وكانت معترضة على مسودة الدستور واتخذت موقف. وشاركت في الاستفتاء وقالت لأ. وخدت

موقف محترم. هو انت حضرتك متصور ان انا اه اه الدستور ده انا مش معترض عليه ما انا اللي معترض عليه. معترض دستور؟
ذكرت خمس ست مرات مرارا وتكرارا. مم. جدا - 00:48:22

البالغ غير العادي لاعضاء اللجنة الجمعية التأسيسية. الحقيقة انهم بذلوا من الجهد ومن الدقة ومن النزوع الى التوافق ومن النزوع الى
الصواب بذل نادر في التاريخ البشري كله. مش في تاريخ مصر بس. واحد واحد اقدره. لكن انا سرا وجهرا وعلنا وقلنا - 00:48:43
وكل حاجة ذكرت هذا الكلام انه انا حاسس انه مش متسبك. نعم ام لا على الدستور هي دي بقى هو ده بقى السؤال. قلت ايه ؟ انه

الذين حرمونا حرمونا من فرصة نادرة للتقييم لانهم حولوا الموضوع من انه - 00:49:04
الى مسألة حرق البلد حرق البلد حولوا الناس الى اتجاه اخر. كان عندهم فرصة ذهبية. حضرتك قلت ايه؟ ما انا بقول لحضرتك انا انا

واحد من الناس تحولت الامور من هذا الى ذلك. يعني كنت - 00:49:23
انت هتقول لأ طبعا واعلنت ده الوضع اتغير ما بقاش دستور ما بقاش الكلام عن الدستور انا لا زل انا قبل كده ودلوقتي وبعد شوية

صحيح هم مشكورين الجمعية التأسيسية استجابت للتسعين في المية من - 00:49:36
الملاحظات اللي انا ذكرتها فيها اقل من تلات تيام. مم. يعني انا زكرت في تلت برامج تلفزيونية ممكن الرجوع اليها واحدة منها في

قناة مصر خمسة وعشرين الاستاز معتز معتز مطر واحدة منها مع الاستازة اه رولا خرسا في قناة صدى البلد وواحدة منها في كانوا
تلات برامج ذكرت فيها الحقيقة - 00:49:52

انه الجمعية التأسيسية استجابت لتسعين في المية مما ذكرته في هذه الانتقادات غيروها في تلات تيام بس. الحقيقة يعني لكن اللي
باقي ده ايضا كان يستحق هذا. انا شوف انا شخص متزن في نظرتي بمعنى ان انا انا لا اجامل. وعلى فكرة بقى هاقول - 00:50:12

حضرتك حاجة اكتر من كده كانت من مصلحة الاسلاميين  ان يقال لأ على هذا الدستور لو اتقال لأ على الدستور ده وقدر الله وما شاء
فعل لا اريد ان افتح عمل الشيطان بكلمة له. بس لو فعلا كان حصل كده كان الاسلاميين قطعوا شوط للامام لعشرات - 00:50:32

سنين مسألة اعادة انتخاب جمعيات اساسية. شوط لعشرات السنين كانوا كأنهم فات ميت سنة يتقدموا فيها للامام. اهم تحفظاتك
على الدستور يا شيخ حازم كلها تحفزات يعني علشان ده توقيت مش مناسب ان انا اعمل هذا الكلام عشان ما اخدمش به اللي

عايزين حرق البلد. اللي هم مين ؟ اللي هم - 00:50:54
اه اقول عليهم بالاسم ما انا مش عارف اقول عليهم بالاسم انما معروفين او معروف انا اقصد دي مين شف يا دكتور. اقول لحضرتك

برضو الاجابة واضحة عشان تبقى النهاردة - 00:51:16
لما اجي احب اسقط دستور والاقي ان البلد هتتحرق كلها ويتحول الناس الى حاجة زي الصومال وزي العراق وزي غيره ان يحصل

الناس تتواجه في الشوارع. لو انا عندي فعلا حرص - 00:51:32
على البلد حقيقة حقيقة يعني اقدر انا الحق بسرعة اني ما ما خربش الدنيا وما احرقهاش. انما انا عندي في ناس بس خلينا نتكلم

بصراحة جايين من هيئات يعني مسلا لما مسلا واحد يكون امين عام جامعة الدول العربية واخد على ان العرب الزعماء - 00:51:45
العرب كانوا بيضربوا بعض بالتقطيق في مؤتمر القمة العربي مسلا. او يتخانقوا مع بعض. ما تجيش تنقل ده على مصر من الداخل

تخلي الدنيا تتولع فيها. واحد مثلا تاني الناصري والناصرية كما قد تعلم حضرتك تقوم على فكرة الصراع. يعني الصراع ايديولوجيا
اليسار بصفة عامة يخلق الصراع اولا - 00:52:05

علشان الصراع يؤدي. فما تجيش تنقل لي انت فكرة الصراع انك تخرب البلد الاول علشان توصل. توصل مين حضرتك؟ والتالت ما هو
ده بقى انا ملاحز البسمة الخفية في وجه حضرتك. فسعيد بها لانها معناها انك تفهمني. وبالتالي كل ما تقول امين عام جامعة الدول
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العربية - 00:52:25
السيد عمرو موسى ازن انت اللي قلت بقى ما فيش امين عام جامعة الدول العربية اخر غير الاستاز نبيل العربي وهو الحالي. ما هو

اللي بيشتغل دلوقتي انا ازعم ان جميعهم وطنيين ومخلصين تقصد؟ الان. اه. احنا معنا الدكتور البرادعي يعني ماشيين معه اللي هو
الدكتور - 00:52:45

عمرو موسى والدكتور حمدين صباحي. نعم هو ده الثلاثي اللي بيتولى الرمزية لهذه الاعمال احنا هنا مصر مش وكالة الطاقة الذرية
اللي كان فيها صراعات نووية بين الدول وبعضها. مصر يجب ان احنا نسعى فيها الى نوع من من حضن الناس - 00:53:05

بنضم الناس لبعضها. انا الوقتي مش وقت ان انا اولع يعني لا هانقل صراعات جامعة الدول العربية ولا وكالة الطاقة الزرية ولا الصراع
الايديولوجي اللي هو اصل الفكر اليساري انه يعمل الاول جانب الصراع علشان يؤدي فيه الى نتيجة ومكتوب في كتبهم كلها. انا مش

بالف على حد. ما ينفعش. البلد حرام. حرام - 00:53:24
ما خلينا نهدى شوية علشان نعرف نعمل بلد بلد ده احنا دي فرصة ذهبية. وانا باقول الكلام ده لحضرتك وانا من لا اتوافق مطلقا في

الرؤية مع السيد رئيس الجمهورية. وانا - 00:53:44
من لا يتوافق مطلقا في الرؤية مع الدستور الذي صدر. وانا لم اقصر في معارضتي علنا وجهرا بكل سبيل لهذه لكن في الحقيقة لما

تيجي في الاخر تحرق البلد باللي فيها. وانا بقول للناس افتكروا ان السيد عمرو موسى شيخ حازم والاستاز حابين صباحي والدكتور
محمد البرادعي - 00:53:58

سلاسة شخصيات وطنية جلسوا مع السيد رئيس الجمهورية ابدوا ملاحزتهم ابدوا كل ما يريدون فيما يخص الدستور وما يخص
الجمعية التأسيسية وجلسوا وكانوا انتزرونا ان يكون هناك استجابة لهزه المطالب. سم فوجئوا بعد ذلك بان الجمعية السياسية

بتخلص الدستور في اربعة وعشرين ساعة. ولا محل لهم من الاعراب - 00:54:18
هل موقفهم سلبي. كويس قوي. طب هل هم كمل بقى حضرتك كمل العبارة. نعم. كمل بقى حضرتك انا قلت قعدوا وعملوا وسووا

فايه هنطلع بقى شايفين الحرايق والضرب نقوم نعمل حرايق وضرب - 00:54:38
يعني فايه الحرق يا فندم مسؤولية مين؟ اولا عفوا بقى لما ينزل الناس قدام الاتحادية ويقولوا احنا معترضين على الاعلان الدستوري

السلمية سم ينزل فصيل سياسي اخر امام الاتحادية فهي تحدس معركة ويسقط ويموت الشهداء والدم كله مسي زي ما سيادتك
اسمح لي - 00:54:54

هل هزا المشهد كان صحيح؟ طيب مرة تانية عشان دي مش اسئلة حضرتك طبعا انا عارف انك ناقل لاسئلة الوضع لازم انقل لك كل
الاسئلة انا غير انا مش متضايق انا مبسوط جدا انه بس خليني اقول ايضا هذا كذب. ليه؟ انا بس حبيت اقدم بانه مش سؤال

حضرتك عشان اقدر اقول ايضا هذا - 00:55:14
هو اللي نزلوا عند الاتحادية. هو بس حضرتك قلت كلام كتير فاسمح لي انضم اجابتي اولا الجمعية التأسيسية لم تنجز الدستور في

اربعة وعشرين ساعة الجمعية التأسيسية اشتغلت ست شهور. الموافقة عليها. انما التصويت - 00:55:34
في تاريخ في كل البرلمانات المصرية بعد ما يتم مناقشة القانون عشر جلسات عشرين جلسة يتم التصويت مادة مادة في الجلسة

الاخيرة ده هو الشيء منسحبين تنامسون الاقباط والفلاحين والعمال والصحفيين والفنانين - 00:55:53
غير كانوا موجودين وانسحبوا بكمل المشهد لحضرتك. لأ. ها. لو صح اللي حضرتك بتقوله ده الجمعيات الجمعية دي تبقى باطلة

دستوريا. الجمعية التأسيسية لا تأتي عشان تمثل اللي وراها الجمعية التأسيسية فرد من شعب مصر بيشترك ضمن ميت فرد -
00:56:08

يكونوا كتلة اسمها الجمعية التأسيسية. ده اللي بيعلموه لنا دستوريا. مم. فكون ان اللي عايز ينسحب ده هو انسحب خلاص. انما
انسحب انما لا نقول هذا جمعية تأسيسية اشتغلت بسورة معينة لمدة ستة اشهر وتصوت في الجلسة الاخيرة. هم. ما فيش دستور الا

كده على فكرة - 00:56:28
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اي دستور تناقشه تقعد فيه ست اشهر تقعد فيه ست سنين بتصوت في الاخر مادة مادة. هو ده هو ده الوضع الدستوري في العالم
كله. هم. انما النصابين النصابين ييجي يقول لك خلصوه في اخر يوم. ما خلصوهوش في اخر يوم - 00:56:50

حتى لما ادخلوا تعديلات على بعض المواد. وعلى فكرة وانا باقول اهو ده خبر لهذا البرنامج. انا في هذه الجلسة الاخيرة ارسلت
رسائل في منتهى  والبهدلة لبعض اعضاء الجمعية التأسيسية - 00:57:05

على تليفوناتهم بهدلتهم. ليه لانه كلام فارغ اللي انا شايفه رأيي انا بقول لحضرتك ان انا معارض بعض المواد التي عرضت لا شك انه
ما قيل فيها كلام فارغ. لا شك. زي ايه؟ لا ما هو اصل بقول لحضرتك التوقيت الان ما اقدرش اقدم الصواب ليكون - 00:57:20

انت نفسك لم تمنع نفسك يا شيخ حازم يبقى ليه نمنع الاخرين هما كمان ؟ آآ مين قال ان انا بمنعهم ده هم فقدوا فرصة ذهبية ان
احنا نتفق على ان احنا نواجه هذه الاخطاء. مم. هم مع الاسف الشديد كانوا يقدروا يضموا معهم كثيرين انا واحد منهم - 00:57:42

بان هو يقف امام هذا الكلام اللي من الناحية الدستورية في في بعض هو مش مسبوك حلو. يعني هيحدث مشكلات من ضمنها
المشكلة الحالية واللي بعد شوية انما اللي بيحصل ده لأ دول ناس قرروا يحرقوا البلد لما لقوا ان فيها مشكلة في بعض نصوص

الدستور قالوا بقى نحرق البلد - 00:58:02
حضرتك التلميز اللي لما يجاوب وحش يحرق الكنترول عارف المختلس اللي لما يختلس فلوس يحرق المصنع قبل الجرد هؤلاء

يفعلون هذا وجدوا خطأ فقرروا حرق البلد وده للقائم. ولزلك انا بقول لهم اعترضوا زي ما انتم عايزين. انما لما بتيجي تدعو الناس
فينزلوا يعملوا - 00:58:22

كيلو حرق ما تدعوهمش دلوقتي. ما تدعوهمش والدنيا فيها حرائق. لانك او انزل معهم واقف قل لهم لغاية هنا وبس. انما ما يحدث
هذا لا شيء شك فيه انحراف. ده نمرة واحد. نمرة اتنين مسألة الدستور قلنا مش بس ما حصلش في اي دعوة ان حصل حرق لكن هي

كانت مظاهرات سلمية. ازاي يا فندم؟ الحرق حصل فين؟ فين - 00:58:42
اه يعني انت حضرتك شايف بس خليني اجاوبك اصل انت حضرتك بتقول حاجات كتيرة فانا خايف يفقس ما انا هقول لحضرتك اهو
قصر الاتحادية لما حصل في انت حضرتك بتقول ناس نزلوا فناس نزلوا لهم شالوهم فقتلوا مش صحيح. ده برضو من الاكاذيب. هذا

كذب - 00:59:03
ليه؟ لان اللي حصل ان الناس اللي شالوا ناس من عند الاتحادية هم اللي اتقتلوا مش هم اللي قتلوا لو كان ده اعتصام سلمي يا دكتور

عمرو الليثي. كان يبقى فيه رصاص حي يطلق من بعد اتنين متر على واحد - 00:59:22
لو الاعتصام الصم اللي كان عند الاتحادية اعتصام سلمي وجه واحد شال الخيمة. واحد وحش واحد مجرم شال الخيمة وقال له

امشي يا واد انت من هنا وكده يصلح منين رصاص يقتله به - 00:59:39
ويؤيد هذا مين اللي مأيد اللي معهم الرصاص دول؟ القوى السياسية اللي احنا بنتكلم عنها سواء كاحزاب واشخاص انا بتكلم الان

اعتبرهم احسن ناس في الدنيا كلها. اعتبرهم افضل ناس في التاريخ الانساني كله زي ما انت عايز. انما - 00:59:52
ان هناك فصيل معين معه رصاص بالعكس كلهم تم اخلاء سبيلهم في النهاية. ممتاز جدا. انما انا اللي عايز اجزم به ايه؟ هو الشيء

الشيء المعلن ان الفصيل السياسي الذي يؤيد الان - 01:00:11
هذه الاعتصامات اللي مخبأ فيها الاسلحة والتي قتلت لازم نقول انه هذا الفصيل كان عليه ان يقول ما دام الاعتصام ثبت ان فيه سلاح

وقتل الاخوان المسلمين الموجودين هناك فلا شك ان - 01:00:27
له فصيل يخالف انه اعتصام يخالف ما دعونا اليه وبالتالي احنا بندعو الى فض الاعتصام اللي هنا وهنا. انما ما فيش حد يقول وما

فيش قنوات تراجع ليه؟ لانه فيه تواطؤ. اه. تواطؤ فيه اتفاق على اتمام هذه العملية - 01:00:42
الشعب المصري عندما يشعر الان انه سينجر حريقه يشوف الايام بتمضي يوم ورا يوم وستجد ان الهدوء اللي احنا فيه هي فرصة

زهبية نبتدي نضم بعضنا لبعض ستجد انهم يحرك نحو اعادة الحريق مرة اخرى. فتذكر يا شعب مصر من الذي يضرم الحرائق؟ افضل
فاكر انما تيجي بقى - 01:00:58
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لما واحد حد عنده دم يلاقي مشكلة زي كده فيقوم يقف في مظاهرة او في اعتصام سلمي يسموه حصار ومنع وغيره وهو وهذا
الكلام لم يحدث ابدا لان هناك انحرافا مقصودا. الحازمون شاركوا في احداس قصر الاتحادية ويتوفى عدد من الحركة في هذه

الاحداس؟ لا لا الحقيقة ما يعني - 01:01:21
احداث قصر الاتحادية اللي يصل الامر فيها انه يطلع ناس وبرضه زي ما باقول ما فيش دم. والله يا دكتور عمرو ما فيش دم يوصل

يطلع ناس يرقصوا فوق اسوار - 01:01:44
جمهوري وستة منهم يقتحموا القصر الجمهوري ويهدد بيت رئيس الجمهورية ومراته وولاده وتشعر الناس ما عندهاش دم؟ انا باكلمك

عمن اعارضهم. انا الان انا اتكلم معارض للسيد رئيس الجمهورية. انا مختلف في الرؤى طبعا. حتى من الناحية الاقتصادية واحنا
بندرس مسألة - 01:01:56

المسائل الجديدة سواء القرض او او الصكوك او غيره او او حتى طريقة تمويل القادمة لا شك من الناحية الاقتصادية ومن الناحية
الدستورية الدستور يعني يعني هم بس ده بدافع الحريات الاكثر يمكن او حاجة زي كده. آآ انا شايف ان التكوينة بين رئيس

الجمهورية ورئيس الوزراء والاجهزة - 01:02:16
الرقابية مش مسبوكة بسبكة ودي وجهات نزر يمكن اطلع انا اللي غلط يمكن يطلعوا هم اللي غلط دي مش المشكلة. بس البعض يرى

ان حضرتك قيدت الدستور الجديد انه يسمح لك - 01:02:40
وخوض انتخابات رئاسة الجمهورية القادمة. طيب ما يجيبوا لنا فين ايدتم بس فين ايدته دي؟ بقول لحضرتك كزابين ناس انت امام

ناس لما ما يلاقوش حاجة يهاجموها يقوموا بالترشح في الانتخابات القادمة - 01:02:50
هو كان في مانع قبل كده من ان انا اترشح للانتخابات القادمة؟ ما فيش ما يمنع احنا معنا حكم قضائي نهائي والمسألة منتهية ما

فيش حاجة ما عنديش حاجة تانية. انت تنوي الترشح في الانتخابات. لأ خالص. اطلاقا - 01:03:06
بس يعني ده يستوي ما بعد الدستور زي ما قبله. اصل ما هو ده برضو من ضمن الناس المخرفين اياهم. وبقول لحضرتك شوية ناس

والله ده حاجة ضحك. شوية ناس - 01:03:21
يعني يعني موسوق بشرية فعلا دي حقيقة يقوم علشان يطلع ده يقول لك نحترم احكام القضاء اول ما يلاقي القضاء هنا كما لصالحي

وحسم الامر يقوم ما يذكرش ده الا ده. هنحترم كل القضاء ما عدا الحكم ده. ليه؟ لان انا انا عايز اقدم - 01:03:31
الوضع السياسي عايز انا داخل في صراع سياسي. انا عايز اخلص على الشخص ده. الراجل ده لازم نخلص منه فيقوم يهاجم الراجل

ده. بس كده. انما كذب وافتراء ولزلك يقول لك اية الدستور شف فين ده - 01:03:51
البعض يقول ان هناك لقاءات حصلت بين حضرتك وبين المهندس خيرت الشاطر نائب المرشد العام لجماعة الاخوان لترتيب وتنسيق

التحركات ضد جبهة الانقاز خاص بالمعارضين وللدفاع عن رئيس الجمهورية الدكتور محمد مرسي - 01:04:06
لم يحدث ابدا لم يحدث ابدا ما باقول لحضرتك. لم تلتقي بالمهندس خالد الشاطر يطول يقابل الناس الصالحين. بس ما حصلش
محصلش مطلقا ابدا بقول لحضرتك التخريف الكذب الانحراف الافتراء التأليف وبعدين يوزع الكلام على عشرين تلاتين وسيلة -

01:04:22
اعلامية كله يقول يقوم يستقر الوهم يقوم الناس تفتكر حاجة معينة يبقى ايه خلصنا. حاجة بقول انحراف غير طبيعي. كل هذا الكلام
ليس له اصول. غيابك عن المشهد في القائد ابراهيم رغم ان وجود حضرتك كان ممكن يحل الازمة بالكامل عدم زهابك الى هناك. لمازا

لم تزهب الى القائد ابراهيم؟ كان يحله ازاي والله؟ قل لي يا عم - 01:04:44
المعروف لماذا لم تزهب الى هناك؟ ليه كان يحلوا ازاي بس الاول؟ على الاقل لم يكن يحدس هناك اي نوع من الاشتباكات التي وقعت

هناك او استخدام الاسلحة التي زهرت - 01:05:04
قائد ابراهيم ده عدوان انا الزاهر اتلخبطت واحنا هنا مش مصر ولا احنا رحنا حتة تانية. هو القائد ابراهيم ده كان عدوان من مين

على مين؟ ده كان عدوان من التيارات - 01:05:14
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يا شيخ حازم. الدور المعتدى عليهم انت ما رحتش حضرتك ايه هناك؟ لأ بس لحزة واحدة مش عايزين نقفز. اه. آآ القائد ابراهيم ده
معلش انا لحسن الزاهر ان انا حاسس ان انا يعني في حتة تانية - 01:05:24

القائد ابراهيم ده التيارات العلمانية بتاعة جبهة الانقاز ومش عارف ايه ومين ومين ومين ذهبت وحاصرت فضيلة استازنا واستاز
الاجيال احمد المحلاوي في المسجد ومنعته من العودة الى بيته من صلاة الجمعة لتاني يوم الصبح. انا بتكلم على تداعيات الموقف -

01:05:37
فهذا عدوان وذهبوا وضربوا وكسروا واحرقوا مقابر للاخوان المسلمين. هم. اسكندرية. في في ذات اليوم. ادي ده اللي حصل. هو ده

الواقع مم. اللي حصل بقى في الاسبوع الذي ايوة. انه في ناس قالت تكريما للشيخ احمد المحلاوي نروح نقول له يا شيخنا انت رمز -
01:05:57

وغير مقبول العدوان. فاذا بالذين اعتدوا في الاسبوع الماضي. هم. بزعمائهم يرجعون عايزين الاسبوع الجاي ده يستمر هذا الكلام من
برضه مرة اخرى. فالعدوان واقع من الاخرين. هو حد اعتدى رايحين على الجامع نعتدي على الجامع ليه - 01:06:17

اعتدي على الجامع بتاع ايه؟ حضرتك ما رحتش ليه اساسا انا حر يعني يعني ما الذي يجعلني هو فيه فريضة ان انا انت شايف ان
يعني انت انت يعني يعني مناصر يعني للشيخ. الشيخ المحلاوي. المحلاوي. اه. لمازا لم تزهب الى هناك - 01:06:37

ما هو انت بس انت حضرتك بتقول لي دلوقتي ان حصل هناك آآ احتقان صح ولا لأ؟ قلت لي ان الرموز الوطنية عندما تتواجد قد
تمنع حدوس انفلات او الرموز الوطنية اللي باعتة الناس او اللي الناس دي معهم. هم اللي يروحوا يمنعوا المعتدين. يعني لو اللي هناك

دول من - 01:06:52
حازمون ولا من الاعتداء؟ اه انا اروح اوقفهم. انما ده اعتداء من اللي كان يجب اللي يروحوا مين فلان وفلان وفلان. هم دول اللي

يروحوا. هم. انما انما في نوع من ايه ارضاء الطرف ليه؟ حلو اوي. بقول لحضرتك رغبة في حرق البلد. حرق البلد حقيقة نوع من من
01:07:12 -

نصف الوضع بس عفوا يا شيخ حازم يعني الجميع كانوا في ميدان التحرير وانت كنت في ميدان التحرير ونحن نتابع معك منز بداية
السورة وحتى الان في لقاءات تلفزيونية كثيرة جدا دارت بيني وبينك سواء هنا او في قناة التحرير حتى وقبل زلك - 01:07:32

وجميع الرموز التي تتحدس عنها انت تعلم وانت متأكد وانا واثق من ذلك انهم كانوا ايضا مشاركين في هذه السورة العظيمة وقاموا
بهذه السورة العظيمة. لا انا مش متأكد من هذا - 01:07:49

متأكد؟ اه لا طبعا. لا لا انا عندي يعني شخص زي الدكتور محمد البرادعيين انت تعلم انهم كانوا موجودين في التحرير وكزا مم. انا لا
اعلم ما الذي ما الذي ادى الى هذه الفرقة؟ يعني الجميع كان انا لا عايز اقوله في الاخر - 01:07:59

انا في خمسة وعشرين وفي تمانية وعشرين يناير كانوا الجميع صف واحد. وكانوا جميع ملتحمين. وكان الهدف هو اسقاط نزام
واقامة نزام جديد واقامة حياة اجتماعية وعدالة اجتماعية. وعيش وحرية - 01:08:15

بعد مرور الوقت ما الذي قسم الفرقاء جميعا الى هذه الاقسام الكثيرة؟ السؤال ده اشكرك طبعا عليه بس ده بيضايقني قوي السؤال
ده ليه بقى ؟ مم لانه هي دي طبيعة الثقافة السياسية العادية. عشان انا باكد على وطنيتهم بس ده اللي انا عايز اوصل له انها في

البداية انت ترى معي ان هم كانوا وطنيين في البداية - 01:08:29
النهاردة اصبح الخلاف يؤدي الى ان ان تراهم انت يريدون اشعال مصر واحراق مصر. ودي النقطة الغريبة في تقديري انا الشخصي.

انا هجاوب حضرتك. اتفضل. السقافة بس هي بتقول ان احنا لما نروح علشان نسقط الطغيان - 01:08:51
نروح كلنا نسقط الطغيان انما بعد ما تخلص هذا كل واحد مش مضطر انه ينضم لمنهج الاخر كل واحد عنده منهجه منهجه فانا مسلا

عيش وحرية عدالة اجتماعية هطبقها بالفكر الناصري ولا بالفكر الاسلامي ولا بالفكر الليبرالي - 01:09:06
ما هو العيش ده انا ما عنديش فرن يطلع عيش. ده منهج سياسي. يا ترى المنهج السياسي الليبرالي ولا المنهج السياسي اليساري ولا

المنهج السياسي الاسلامي هي دي مناهج سياسية. فالناس بيطلعوا مع بعض ليزيلوا الظالم - 01:09:27
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وبعدين بعد كده بيتبعوا مناهجهم في انهم بيدخلوا انتخابات قصاد بعض. دي الثقافة السياسية البشرية. التخلف السياسي انه يتصور
الناس انه هيفضل اليميني يساري مع بعض بعد كده. ما هو ما كانش حد غلب. ولو كان الناس كلها هيبقوا شيء واحد. هم. ولزلك

الصورة انا باقول لحضرتك هنا ان احنا في حالة - 01:09:43
الان فعلا لو فيه صدق لو فيه صدق واصلا لو لو هيخش انتخابات وحاسس ان انا هسقط في الانتخابات اقول طب والله ما ما يبقى

في انتخابات والله لمعطلها والله لموقفها - 01:10:03
مش مش هتخشوا انتخابات تاني بقى طول ما احنا مش موجودين. هو ما فيش دستور طول ما احنا مش موجودين فيه. وجولة

الاعادة التانية مش هتدخل ما دام احنا مش برا ما ينفعش - 01:10:16
ما ينفعش عيب. عيب دي بلد اوتنا اوتنا واوانا شيء من الوئام بين اهلها. عيب ان احنا نضرم النيران فيها علشان احنا شايفين ان مش

هنقدر نحقق نتيجة. عيب اوي. عيب علشان مش عارف اوصل الى - 01:10:26
تحقيق الزعامة اقول طيب ساكسر ما هو رأيي عيب. عيب اوي اوي اوي. خلينا شوية يعني خلي الناس شوية آآ يعني نقدم لهم نوع

من من انواع يعني الاتزان بلاش حاجة بلاش اكتر من الاتزان. انما طبعا - 01:10:45
الناس اللي نزلت التحرير نزلت كلها مع بعض. انما لو فيها يمين ويسار يرجعوا كده. مسلم ومسيحي يرجعوا كده. لا المسيحي هيبقى

مسلم الا اذا اسلم. ولا المسيحي يبقى مسلم الا اذا - 01:11:04
في مصر يبقى آآ العكس يعني. فلا كل واحد بيرجع بمنهجه السياسي ويخشوا مع بعض انتخابات ويقنعوا الناس وصدقني يا دكتور

عمرو. والله. هم. الانتخابات البرلمانية اللي جاية دي بتاعة مجلس النواب اللي كان اسمه مجلس - 01:11:14
الانتخابات اللي جاية دي لو فعلا تركوا فيها فرصة الجهات السياسية للانضاج السياسي الوعي السياسي. صدقني كنا خرجنا بتكوينة

مختلفة تماما. تماما عن اللي هي اللي ممكن يخرج بها مجلس الشعب - 01:11:30
كنا نساهم في انضاج الوضع السياسي. انما الوضع دلوقتي خلى الناس بتقارن بين من يرى. وعلى فكرة امريكا متربصة عولمة القوى

العالمية متربصة بمصر ان هي تحرق الوضع المستقر. هي عايز هي هو عايز يوصل للفض للفوضى - 01:11:49
الخلاقة يعني ايه فوضى خلاقة؟ يعني نعمل فوضى لتخلق وضعا جديدا. لغاية دلوقتي ما نجحوش في انهم يعملوا فوضى تخلق

وضع مختلف. لسة مش عارفين يعملوا لان الشعب المصري الاصالة اللي فيه مخليات بيعود الى الاستقرار - 01:12:09
فما دام الفوضى ما وصلتش الى انها تخلق وضع مصمم يخلي الفوضى تستمر. هاحرق يعني هاحرق. يا حبيبي اهدا لان امريكا

متربصة بين امريكا هي اللي مصممة على القرض على فكرة - 01:12:27
امريكا هي اللي مصممة. انت موافق على الصفوف. لا طبعا مطلقا خالص. ليه؟ احنا قلنا في الاول احنا ننظر الى المصلحة ونبحث

وكله دايما فيه ناس تصورت انا دايما اقول قرض يجب ان يبحث في ضوء حاجتين وزكرت الحاجتين دول وكل حاجة. انما حاليا بعد
ما تبينت - 01:12:41

السياسة الاقتصادية فعلا انا لا اوافق على القرض ولي الرأي في مشروع الصكوك اللي نزل وكل حاجة. مسألة من الناحية الاقتصادية
لا لا محتاجة وضع تاني مختلف خالص فبالتالي لكن ده من خلال الانتخابات - 01:13:01

هو النهاردة انا اجي اعمل مشكلة انزل في الشارع واعمل انه اسقاط الدولة احنا اسقطنا او يعني ربنا سبحانه وتعالى الناس نزلت
تسقط حسن مبارك لان حسني مبارك كان عامل انسداد. ما فيش انتخابات سليمة. ما فيش حاجة اسمها برلمان. ما فيش حاجة اسمها

حكومة اغلبية. ما فيش ما فيش ما فيش. فالناس - 01:13:16
انفجرت في وجه السدد. انما دلوقتي يا ناس يا مسلمين يا طيبين اعملوا معروف. احنا شهرين ويحصل انتخابات ولا تلاتة يحصل

انتخابات الشعب يستطيع ان يعبر فيها عن رأيه في من يوصله للبرلمان - 01:13:36
وصلوا الناس صح خلوا المسألة كده وقولوا لهم ليس امامنا سبيل الا هذا. انما اوصل لدرجة انه نقيب المحامين مع الاسف الشديد

امبارح يقول ان انا ما فيش وزير عدل - 01:13:52
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وما فيش تليفزيونات طبعا تعقب على ده ولا يتضايقوا منه لانه الهوا ماشي على هواه. ما فيش وزير عدل هيعرف يدخل ولا يخرج
بعد كده بعد يوم خمستاشر يناير. فيه في الدنيا - 01:14:07

اهو ده اعلان رسمي عن جريمة سترتكب يوم خمستاشر يناير حد يقدر حد يعلق على هذا الكلام؟ لأ ليه؟ لان الدنيا ماشية. فلأ احنا
يجب ان احنا نراجع نفسنا. احنا عايزين نؤسس بلد - 01:14:17

البلد دي كان يقدر فيها التيار ده يكسب انتخابات. والتيار الاسلامي مش هو اللي يكسب. بس هزه التيارات لها قواعد شعبية. يعني
التيار هنشوف. له قواعد. هل لهم في تقديرك؟ والله - 01:14:31

اجابة صريحة شوية انت عارف حضرتك في خلال شهرين مسلا قعدوا يجمعوا نفسهم ويسموا نفسهم اسم وبعدين ما يعرفوش يعني
في مرة سموا نفسهم التيار الثالث وبعدين ما تسمعش عنه دلوقتي التيار الشعبي - 01:14:44

آآ جبهة جبهة الانقاذ. حزب المؤتمر اندماج مش عارف خمسين حزب مع بعض آآ ما اعرفش قالوا ايه تاني كده برضو حاجة آآ يعني
خمس ست حاجات جابت الانقاز النهاردة سامعين حزب مصر قوي الدكتور عبدالمنعم ابو الفتوح دكتور عمرو خالد بيشعر -

01:15:00
ينضم الحزب النهاردة لأ. مم. هل مش صحيح نستيقظ مع زلك يعملوا كده. هو انا هنا هو حر. هو حر هو انا يعني دي دي دي اتجاهات

آآ يعني مش عايز بقى هل يدخل تحالف الوطن الحر - 01:15:16
اللي اسسته حضرتك مع الدكتور عماد عبدالغفور رئيس حزب النور السابق ومساعد رئيس الجمهورية. هل يدخل هزا التحالف في

تحالف مع الاخوان المسلمين في انتخابات البرلمان القادم؟ والله شف  عايز اقول كلام واضح اوي. مم - 01:15:37
تحالف ليست ليس المقصود منه واقعة الانتخابات وانما المقصود منه ما بعد الانتخابات فبالعكس انا ارحب بشرط ماذا بعد

الانتخابات من اجندة تشريعية ومن منهج سياسي ازا ما تم الاتفاق على اجندة تشريعية ومنهج سياسي وعشان اقول للناس كلام
يفهموه. مم. قانون زي او مسلا مادة زي مادة الصحافة - 01:15:56

الدستور قال الصحف بالاخطار. هم والاحزاب والجمعيات. والاحزاب والجمعيات وكله. مم. طيب تعال دلوقتي بقى طلع صحيفة بكرة
ممنوع دي يا جماعة ده احنا اقرينا الدستور طب تعال اعمل حزب ممنوع. او يعني طبقا لشروطه. مش ممنوع طبعا طبقا لشروطه.

الجمعية ليه؟ لانه لازم القانون يتعدل - 01:16:25
لزلك انا لازم لو شخص فعلا حريص على الحريات فعلا انا عايز اخلي قانون الصحافة والاحزاب والجمعيات ده يطلع بكرة بكرة الناس

لازم. انت مع حرية اصدار الصحف واطلاقا الله! ده انا قلت الكلام ده مليون مرة. هم. انا قلت ان الحريات السياسية - 01:16:49
حتى للاعلام يجب ان يكون لا سقف لها عشان كده انا انا مع ادانة الجرائم يعني ما تقولش علي كلمة فيها شتيمة او فيها آآ قزف او

فيها تحريض تنطلق في حريتك السياسية. شيء طبيعي. انما يطلع مجال وحضرتك تعلم انا مش عايز انما حضرتك تعلم انت تعرضت
لمشكلة زي ما كلنا تعرضنا مشكلة - 01:17:08

اقصد ده مش اعلام ازا ماش تم السب او القذف او اسناد شيء من شيء شيء مشين او شيء دي انما ليه؟ ليه احنا لازم ندين ده؟ عشان
الحريات السياسية انا مع ان ان الصحفي اللي زي مصطفى امين لما كان بيتمشى هو واخوه في الشارع - 01:17:31

امين وراحوا فاتوا على طلعة حرب وخدوا قرشين انا مع ان الصحفي يروح الساعة تسعة الصبح يقدم الاخطار تسعة وخمسة يطلع
صحيفته باجو وبحريات سياسية لا تناقض ما بين دعمك لحرية الصحافة في هزا الاطار ورفضك للاعلام والصحافة على جانب اخر؟

ما هو بقول لما قلت لحضرتك دول ناس نصابين الكازبين دول بيدعوا - 01:17:51
ده مش صحيح انا ما قلتش كده. هم. انا مع الصحافة اكثر منهم. اكتر منهم. انا مع حريات الصحافة اكثر منهم. وده مش دلوقتي. يا

دكتور عمرو  انا كلماتي ومحاضراتي وخطبي بقى لها دلوقتي طبعا يا فندم على مسئوليتك انت حضرتك. من سنة ستة وسبعين يعني
حوالي خمسة - 01:18:13

تلاتين سنة خمسة وتلاتين سنة مسجلة وموجودة على النت يعني يستطيع انسان انه يفحص عمري كله بسهولة. سيجد من عشر
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سنين وخمستاشر سنة ومن دلوقتي ومن كل حاجة دفاع غير طبيعي عن حريات - 01:18:33
وعن حريات الاعلام ومش مستعد مستعد استميت الى ان اموت كمان والى ان مهما كانت الاصابة في سبيل الدفاع عن عن صحيفة

او تليفزيون واحد بس. مم. تماما حريات سياسية يتداس عليها لأ. نرجع للتحالف تتحالف مع الاخوان المسلمين - 01:18:48
يقول لك حصار الصحف حصار الصحف واللي طلع الكلام ده يعلم لانه عن بصيرة هو فاهم هو بيقول ايه. هو عايز يلوث سمعة شخص

وما فيش حاجة تلوس سمعته يقوم يألف عليه. اما في التحالف فالتحالف ازا ما اتفق - 01:19:08
على اي اجندة تشريعية واجندة سياسات فلا شك ان الترحاب بالغ بسياسيين ليبراليين. علمانيين يساريين اسلاميين ما دام يساريين؟

طبعا طبعا انا معنا يساريين في الحزب اللي ان شاء الله احنا حزبنا ده التحالف ده طبعا التحالف يجمع انما نحن الان نؤسس حزب
قوي جدا - 01:19:26

لك رأي في اليسارين في بداية الحلقة فعشان كده لا لا لا لا انا اتكلمت عن الشخصيات القائمة الان بحرق البلد بانها عايزة تجر البلد
للهياج. انما الفكر اليساري اصلا فكر وان كان آآ يعني سيبك من من ما وراءه - 01:19:51

من اللي انشأوه في الاول انما الفكر اليساري اصلا فكر ينزل. بس ازاي يا شيخ حازم ازاي حزب له ما فيش حاجة مم. هو لازم نقول ان
اليساريين اللي هو جمهور اليساريين. مم. الجمهور مش مش الزعماء مش اللي عملوا النظريات - 01:20:11

الشيوعية او الماركسية او حتى الناصرية او حتى لا لا مش دول انا بتكلم على الجمهور يبدأ دائما من منطلق رائع. اللي هو العطف
على الفقراء والعدالة معهم وانقاذ الضعفاء هو ده الدافع. فدايما تجد عنده - 01:20:31

اخلاقي يعني لو انه كان صحيح. انما طبعا المنهج آآ ممكن يبقى فيه لخبطة آآ فلا شك انه طبعا احنا معنا معنا بالفعل ناس من هؤلاء
وكتير يعني انا اعتقد ان هم آآ يعني ممكن يكون عددهم كبير الحقيقة بالعشرات يعني - 01:20:50

مش حاجة بسيطة فالتحالف مطروح دائما اذا ما اتفق على العدالة على الروح التي تنقذ البلد على الصواب على ان اقول اخطأت
حتى لو لو صدر الخطأ من سلفي او اخواني حتى لو صدر من اسلامي المخطئ مخطئ ولابد ان يكون هناك وضوح وقوة -

01:21:08
وفي الحسم احنا عايزين نعمل دولة المقاييس السليمة. دولة المنهج السليم دولة الصواب. مش عايزين اللخبطة. مش عايزين الناس
تقف ضد بعضها. فالتحالف في الحقيقة الاخوان قبلوا هزا التحالف. حزب ما هو ده انا اشكرك للزكاء طبعا بس انا قلت لحضرتك انه

الحوارات - 01:21:30
الخاصة ربما انا لا اعلنها. هم. انما على كل حال انا لا بس في حوارات خاصة. ما انا بقول لحضرتك انا لا اقر ولا ان في ليه؟ لان انا انا

ممكن انفي مسلا السؤال ده بسهولة. بس انا مش عايز انفي لان مع تكرر النفي هترتسم الخريطة الاثبات. مم. فمش - 01:21:50
عايز انا اتورط في ان انا اقول ده مين وده مين انما طبعا احنا تحالف نوشك ان احنا آآ نعلن عنه وهو انعقد آآ بالفعل بنسبة آآ آآ كبيرة

يعني جدا وان شاء الله ربنا يوفق هتنزلوا على كم مقعد في البرلمان؟ في كم دايرة؟ آآ احنا بنعمل بنعمل بجدية بالغة - 01:22:10
بالغة ويا رب نقدر ان احنا ننزل على مية في المية من المقاعد لن ينزل عن نسبة مية في المية الا بقدر ما مش هنقدر. مش هنلاقي ما

نتحمل به. بس ما احنا نتمنى هذا في رأي كان بيقول ان - 01:22:30
الاخوان دمروا حزب النور بهزا التحالف الذين اقاموه مع حضرتك ومع الدكتور عماد عبدالغفور. هم اللي اقاموه يعني الاخوان ده رأي
بيقول انا عايز اسمع رأيي منك. ما هو اصل قريته. اه يعني الاراء اللي بيبقى قاعد كده ويألف وتفانين ده ما دي مش اراء. يعني انا ما

عرفش هم عملوا ايه. انا - 01:22:46
اولا لا يعني ليس لي اطلاع على دواخل الاخوان ولا دواخل حزب النور ولا دواخل حزب الوطن. مم. هذا حزب طب ليه ما فكرتوش

انضموا لحزب انو مع حزب النور - 01:23:05
لا احنا المنهج السياسي مختلف اختلافا بينا. تماما. وحتى مع الاخوان عشان كده انا ارحب بحزب النور في التحالف وارحب بالاخوان

في التحالف بالشرط اللي ذكرته لحضرتك مختلف في ايه - 01:23:16
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لا المنهج السياسي المواقف معلنة كلها. زي ايه؟ لا كله اهم قوي الاختلافات. لا وانا ليه اقول هو اي واحد يتابع اه يعرف يعني اي واحد
يعرف ان انا قلت ايه على ايه اه وهم قالوا عليه لأ. او انا قلت لأ يعني عايز نموزج واحد عشان انا اقدر افهم شخصيا ايه الاختلاف -

01:23:31
آآ انا متعود ان انا اتكلم بصراحة وبحرية لكن الحقيقة العامة ولا في ايه؟ مخطط حرق البلد مخلي الواحد دلوقتي لا يريد ان

يستخدم الكلام في بعض الامور اللي ممكن - 01:23:53
مم. تؤخذ وتوظف وظيفة في يد يعني آآ يعني وجود سكينة في بيتي عشان يقطعوا بها البطيخ والبرتقان واللحمة مم. والحاجات دي

شيء مشروع لكن لو لقيت واحد عايزها عشان يقتل بها هحجز عنه هذا السكين. هم. لكن على كل حال انا لا شك - 01:24:09
مرة تانية لا شك مرة تالتة لا شك ان المنهج السياسي في خلال السنتين اللي فاتوا دول واضح فيه جدا ايه الرأي؟ وانا عايز اقول

لحضرتك حاجة انا يكفيني ما دام انت عايز حاجة يكفيني ان السياسات التي قام بها هؤلاء الافاضل الكرام - 01:24:29
وصلت بنا في يوم من الايام الى انه لم يكن قد بقي امام اقتحام الوضع الدستوري في مصر واسقاطه وانهاء كل شيء الا وقوف ناس

على حدود القصر الجمهوري يكفيني ان الدنيا بالشكل ده - 01:24:51
واما الاختلافات فانا ذكرتها. كلها ذكرتها قبل كده بما فيها ان ان يعني انا بس مش قادر الحقيقة انطلق لاني مش عايز اعيد ان انا

ذكرتها يعني اللي يجيب البرامج التلفزيونية او الخطب اللي في مؤتمرات - 01:25:07
في الفترة اللي فاتت هيعرف كل حاجة. انما لا شك انني اختلف اختلافا كبيرا جدا جدا. وكنت اتمنى ان يستجاب احسن من هذا بكثير

على كل حال التحالف انا اريد ان اجمع والا افرق واريد الا اكون عنصرا مخالفا ابدا - 01:25:24
ولزلك التحالف لا شك انه ونسميناه الوطن الحر. مم. عشان كده عشان الوطن الحر ان احنا ننهي حالة القيد والاسر اللي موجودة على

بلدنا. سياستنا طبقا طول عمرنا وزير التخطيط في مصر اسمه التخطيط والتعاون الدولي. ليه؟ لان - 01:25:45
انه عايز يربط العلاقة بالبنك الدولي والصندوق الدولي والوضع الدولي بالتخطيط داخل مصر. لا اخطط من خلال سياساتي الاصيلة

بل اخطط من خلال هذا احنا الخلاف انما التحالف مفتوح على كل حال بشرط لا شك مبسط جدا وهو ان نتكلم كيف ستكون الاجندة
التشريعية وكيف سيكون - 01:26:05

السياسات في المرحلة اللي بعد كده ازا ما حدث هزا ما فيش اصلا مش مشترطين نسبة مقاعد مستعدين ناخد نسبة رمزية واحد
خمسة انما الفكرة في مبدأ الاستقرار لو انت حضرتك مكان آآ السيد الرئيس الدكتور محمد مرسي رئيس الجمهورية - 01:26:25

وعندك هذا الكم من المشاكل الان. انت عملت ايه مش هجاوب مش هجاوب على هذا السؤال طب كنت اتصرفت ازاي في اعتصام
الاتحادية اللي جاي الحالي اللي لسة موجود والله يا سيدي انا في شهر اتناشر. اه. يعني حاجة آآ - 01:26:44

على كل حال انا لا اريد ان اجيب عن هذا السؤال الحقيقة. لا اريد مطلقا. ليه؟ ليه مش عايز تجاوب؟ مم يعني مش عايز اتكلم في
يعني خلاص خلينا بقى يعني نشوف اللي جاي ربنا يوفق. بهدوء مع الموضوع - 01:27:12

وبعدين بقى الشطارة الاستاز عمرو الليسي. انا مش هجاوب على هزا السؤال الحقيقة. يعني يعني مش هيجاوب  الناس يعني كنا
عايزين نعرف بس موقفك ايه ؟ ما هو انا يعني شف يا دكتور عمرو - 01:27:36

انا عايز اعمل اصلاح قائم على اسس دستورية فيها مقاييس سليمة وهذا الاصلاح يقوم على رباعية احنا في ظروف صعبة
فمحتاجين حكمة. ولكنها حكمة مش نحو الذل. حكمة نحو العزة - 01:27:53

عزة البلد تحريرها من من الاسر ومن القيود. عندي حكمة وعندي عزة وما هياش عزة كاذبة وانما عزة لتحقيق مصلحة فعلا وبالتالي
الحكمة والعزة والمصلحة وليست مصلحة تؤدي الى انحراف وبالتالي العزة والحكمة والمصلحة والاستقامة او الصواب. الكلام ده يبني

على اسس - 01:28:20
دستورية ما يبانش فيها ازا كان الحاكم اسلامي والمعارضة علمانية ولا الحاكم علماني والمعارضة مع ان انا يعني اكره بشدة ان يكون

الحاكم علماني ولا ولا اقبل هذا انما لازم اسس دستورية فيها عدالة فيها استقامة فيها صواب - 01:28:45
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فيها وعشان كده لازم الكلام يبقى محدد اكتر ودقيق اكتر. واكون قادر اكتر من كده عشان كده المنهج السياسي الذي يسير به هؤلاء
وهؤلاء انا فعلا والله صدقني انا ابحث فيه احيانا عن عن نقاط اساسية - 01:29:04

زي مصلحة البلد انا لو مكان حضرتك سألتني عن اسماء يعني لو ما كان الدكتور البرادعي والاخوة اللي معه يعني اللي اصبح هو
الحقيقة يعني معي جدا برغم اختلاف اصلا المشارب يعني ايه اصبح معه الاستاز حمدين صباحي والاستاز عمرو موسى - 01:29:23

لو مكانهم وانا بدعو الى نزول الناس وانا اعلم ما يصل اليه هذا الامر من حرائق وضرب لأ دي مسألة مختلفة. عشان كده انا يعني
رئيس الجمهورية وجهت له عدة نداءات علنية - 01:29:43

قل لها قل لي عايز يرجع للبرامج يجدها انما الان انا الحقيقة يعني آآ يعني اسأل الله ان يوفقه الى الرشاد يا رب العالمين. متوقع ايه
خمسة وعشرين يناير القادم الشيخ حازم - 01:29:58

اخاف على عاطفة هذه البلد وعلى الناس الطيبين اللي نفسهم يعني حاسين ان جت فرصة فارقة ولحظة فارقة ممكن يعني ما بقي
منها انهم يبنوا خايف عليها من الناس اللي بيذكروا يعني كلام ما يستحقش علشان يضرموا فيها الحريق من جديد. خايف جدا -

01:30:13
بس كل ما اراهن عليه يا رب انه لا يستجيب احد لهذا وانا نفسي صور الناس اللي بيخرجوا الحقيقة تتحط كده في براويز للتاريخ ان

هؤلاء هم الذين اهو احنا دلوقتي يوم كم النهاردة سبعة ولا تمانية يناير - 01:30:38
اه اه فاضل عندنا حوالي خمستاشر يوم او يزيد قليلا. انا عايز الناس يحفزوا ان الفترة الهادئة اللي احنا فيها لما هيحصل اضرام

النيران بعد شوية من الذي يعلم هذا ويقصده؟ انت ممكن خمسة وعشرين يناير؟ خمسة وعشرين يناير خمسة وعشرين يناير ما ما
يعني ما اتعملتش - 01:30:58

عشان نولع الدنيا كل سنة. عايز اقول لحضرتك حاجة. احداس محمد محمود السنة اللي فاتت وانا كنت مع حضرتك هنا في اثناءها.
هم. آآ لما جت السنة دي من تمنتاشر نوفمبر السنة اللي فاتت لتمنتاشر نوفمبر الحالي رغم ان انا كنت في تمنتاشر نوفمبر اللي فات

زي ما تعلم حضرتك انما تم الاحتفال بها ازاي؟ باعادة - 01:31:18
ابرام النار في البلد. حرق البلد من جديد وجراح الخراب مرة تانية. لو كل مناسبة نرجع نخرب مرة تانية نرجع نقف مرة تانية ازا كانوا

بيقولوا لنا على مطار مدينة الانتاج الاعلامي اللي كان خمس تيام ما اتمنعتش فيهم ولا مزيع ولا حلقة خالص - 01:31:38
فما رأيهم في اعتصام قافل ميدان التحرير بقى له شهرين وقافل مجمع التحرير ويهدد قصر الاتحادية ويضرم الحرائق في مقرات

الاحزاب ويحصل هجوم على وفد ويحصل هجوم على الاخوان وعلى الصحف مين يقول كده ؟ ويضرب واحد رئيس حزب في هنا
ويحصل - 01:31:54

حرام عليكم حرام عليكم اتقوا الله سبحانه وتعالى لموا الامور احنا عايزين نصلح الدستور نصلحه بس مش بان احنا نقضي على البلد.
مش هنخليها الصومال بتضرب في بعضها والعراق بيضرب في بعضه. اعملوا معروف. قدموا - 01:32:11

انزلوا الانتخابات على فكرة. هم. انا بادعو والحقيقة ما شاء الله البرنامج ده دي كده بقت تالت مبادرة لغاية دلوقتي انا بدعو الى
منازرة يومية شوف حضرتك يوميا. اه. يوميا. بلا انقطاع بين رموز - 01:32:26

هذه التيارات وبين واحد زي حالاتي او انت دعيت للاستاز حمدين صباحي لمناظرة ليه كده لم يحدث انا دعيت الكل دعيت الكل
ضامنين النهاردة للمناظرة معك. هو نفسهم اللي بيعملوا تحالف شف. هم. انا دعوتي موجهة الى صنف واحد. هم. الذي يدير تحالفات

من اجل - 01:32:44
الانتخابات القادمة هي دي دول. ليه؟ لان دول اللي يقولوا وضعهم ايه؟ بتدير تحالفات الانتخابات وانا عشان كده عايز ابقى جزء في

المنازرة دي مم. طبعا ما انا ما هو ده اللي بقوله - 01:33:04
حد من الاخوان لو الاخوان يعملوا تحالف ايوة يدخلوا نفس الكلام طبعا. هم. بس مش مش منازرة يعني واحد وواحد لأ احنا عايزين

نقف بقول لحضرتك يوميا. مم. ان في دعوة في منتهى القوة يوميا مع اللي عايزين ينزلوا مزاهرات من الزعماء بتوع جبهة الانقاز
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زعماء التحالفات السياسية اللي - 01:33:19
داخل الانتخابات ونتكلم احنا وهم قدام الشعب. في اي مكان هم يختاروه. وازا ما عندهمش مكان انا اختار انا المكان. ازا كنت

هتختار واحد منهم تختار مين اول واحد لا يمكن اختار واحد. اختار واحد ليه - 01:33:41
احنا الفكرة مع بعض. اولهم مين على الاقل؟ لأ مع بعض مرة واحدة. هم. مرة واحدة. يعني احنا نقف نتكلم كلنا الناس يقعد حضرتك

بتعمل وانا بعمل تحالف يعني انت ومين اول مرة مسلا اول يوم انت ومين؟ لأ انا متصور انا متصور - 01:33:56
آآ طاولة منضدة منصة عليها اربعة خمسة من الذين يديرون من اللي قرروا انهم يكونوا في هذه الصورة ويتكلموا الى الناس يوميا

ليه؟ خلي الناس تعرف من عنده ايه احنا لغاية دلوقتي عندنا من ينادي بالاستيلاء. احنا ما عندناش مانع من خلال البرنامج ان ندعو
ايضا لهزه المبادرة يعني. هو هم بس الاول الاول نعرف هم - 01:34:13

استجيبوا لانه اصله انا عارف ان الكلام ده هيكشف هيكشفني انا يا سيدي هيكشف الناس كلها قدام الشعب. كله هيقول. كله يبقى
واضح. انا عايز انزل مزاهرات يوم خمسة وعشرين يناير وانت مش عايز تنزل - 01:34:39

تعال الشيخ حازم آآ صلاح ابو اسماعيل يبدو ان هذه حلقة المبادرات في بداية الحلقة مبادرة صلح مع جميع الاعلاميين والان مبهدرة
ياد هو فيها جميع السياسيين الكبار الذين سوف يخوضون الانتخابات البرلمانية لمنازرته علنا على الهواء مباشرة - 01:34:55

في هذا البرنامج ونحن نرحب ان نكون هذا البرنامج الذي يعني يحتوي هذه المناظرة حضرتك من حيث بس تدقيق اللي انا قلته لان
انا كما اكون يعني بينك وبين جبهة الانقاز انا عايز آآ المناظرات عايزها على مستويين الحقيقة مم مستوى - 01:35:14

الناس اللي مصممة تنزل البلد تعمل مظاهرات واعتصامات وتحرق وتعمل وتسوي ويقول لك مش راجعين ده مستوى والمستوى
التاني اللي هم زعماء آآ التحالفات اللي ناوية تدخل الانتخابات. يعني سمعت مسلا الاستاز عبدالغفار شكري عايز يدخل الاستاز آآ كده

01:35:33 -
ليه بقى لان التناظر حول خوض الانتخابات هيبين الناس دي مناهجها الحقيقية ايه؟ وانا كمان منهجي الحقيقي ايه ما يمكن يطلع

منهجي وحش. وكمان آآ آآ آآ على مستوى انت نازل تصلح يقول لك ايه اسقاط الدستور. تعال قل لي انت بتسقط دستور ولا بتسقط
البلد وتعال نتكلم ويبقى كلام واضح. ونحن مستعدين لاستضافة - 01:35:53

في هزه المناظرات ازا ما يعني وجدت اي تلبية او موافقة من من جانب كافة التيارات السياسية. شيخ حازم استقبلت ازاي رسالة
الشيخ ايمن الظواهري قائد تنظيم القاعدة اللي بعت لك رسالة اسناء اعتصامك امام مدينة الانتاج الاعلامي - 01:36:15

والله انا مش متزكر رسالة قدام مدينة الانتاج الاعلامي. بعت لك الشيخ ايمن الزواري. اه طبعا انتم دي فرصة بقى هايلة دي بقت عليها
من ساعتها اسمع من التعقيب عليها. طب خليني اشوفها بس على كل حال آآ يعني - 01:36:32

آآ لن تصل اليك. يعني يعني انا متذكر ربما الحقيقة مش قادر اتذكر ايه الموضوع. بس على كل حال آآ يعني انا عايز برضو اقول
للناس حاجة مهمة ان آآ احيانا - 01:36:48

انا ما عرفش الرسالة بتقول ايه الحقيقة. يعني لكن خليني اشوفها واجاوب عليها ان شاء الله. لكن على كل حال انا اقدر هؤلاء الذين
اقامت امريكا معتقل جوانتانامو وآآ داست المصحف بالاقدام والقته في المرحاض وآآ وآآانت حقوق الانسان وآآ - 01:37:03

فعلت في معتقل ابو غريب في اه العراق ما فعلت وكده فلا استطيع ابدا ابدا ان اخص باللوم آآ طرف وهو انا ارى ان الطرف الاخر
يدوس على آآ رقابنا بهذه الصورة. ولذلك يعني من تصور ان احنا - 01:37:23

اه انه انه يستخدم حكاية الايه؟ تخويفنا لا احنا انا مش الكلام واضح يعني. انما الرسالة طب لو حد يقول لي فيها ايه بس يا جماعة
الرسالة جاهزة عندنا. او المرة الجاية اجي لحضرتك ان شاء الله بعد المقاطعة الاعلامية ما تخلصش ان شاء الله. آآ طب ممكن نشوفها

يعني جاهزة عندك - 01:37:43
طب نشوف حتى ناخد بس نصيحة يمكن الشيخ حازم يحب يعقب عليها. بتشوف الانتقادات اللي ممكن توجه لك البعض يعني يوجه

انتقادات بعض يقلل الشيخ حازم بتشوف الحاجات دي ازاي؟ رد فعلك لها ايه؟ الانتقادات؟ التقليد حد يقلد حضرتك مسلا تقليد حد
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دي نقطة ضعف بقى - 01:38:03
جامدة اوي ان انا باحب الفكاهة. ها. لا ما باغضبش والله باتبسط. بس انا عارف ان فيه ناس هيزعلوا مني ان انا بتبسط من الحاجات

دي حضرتك قبل كده؟ ما شفتوش بس انا احب اشوفه اوي بتبسط يعني ويعني بقول له استمر ما اعرفش ما شفتش لسه بس -
01:38:23

ما بتضايقش. هم رفيع قوي هيقلدني ازاي ده محتاج يتخن يجيب. انما على كل حال انا بجد يعني انا يعني الحاجات اللي دمها
خفيف بس المهم ما يكونش فيها اهانة ما نعرفش بيعملوا ايه. هم. اصل بص حضرتك - 01:38:41

حتى بعض برامج السخرية الشهيرة لو شلت منها بس الايحاءات غير النظيفة يعني التي تدل على تدني في الخلق او او او تلميحات
مثلا آآ كده يبقى في منتهى الجمال حتى وهي تهاجم حتى تهاجم الاسلاميين حتى تهاجمني انا ما فيش مشكلة خالص بالعكس يعني

01:39:00 -
ما تضايقش من كده انا على كل حال بحب الناس اللي دمهم خفيف. بس ازا بقى ما تجاوز الداء الى المعاني اللي ساعات يبقى فيها

شيء يشمئز الانسان منه. يعني يعني يلمح - 01:39:23
لعادات انسانية او شيء مما يعني الحقيقة ما بقدرش آآ اشوف حاجة زي كده يعني. يا ريت بس نرتقي خلقيا يا سلام ونعمل اللي احنا

عايزينه  اه الانسان خير الخطائين التوابون. نعم. مزبوط. احيانا تجلس مع نفسك - 01:39:35
وتحاسب نفسك لما تقعد كده مع نفسك لوحدك بعد فترة هزه الفترة الطويلة بتشوف ايه الاخطاء التي وقع فيها الشيخ حازم صلاح

ابو اسماعيل هو يريد ان يراجعها يريد ان يعتذر عنها - 01:39:54
ده بيحصل عندك اولا اه ده يحصل لازم بلا انقطاع. هم. بقوة. هل فيه اخطاء تقولها اليوم ان تعترف بانك انت وقعت فيها خلال الفترة

الماضية  من الناحية من ناحية - 01:40:11
مش لاقي. مش لاقي حاجة يقولها. بس على كل حال يعني عشان حضرتك تكون عارف كمبدأ عام. لا تخطئ يعني لأ مين قال لا اخطئ

لا بس ممكن لم اخطئ في مرحلة مش معناها لا اخطئ يعني افرض واحد قعد شهر ما يغلطش مش معناها ان هو ما بيغلطش لأ ما
فيش حد قال كده - 01:40:37

انما بس يعني آآ يعني اه يعني الحقيقة من الناحية حضرتك تقصد من الناحية السياسية طبعا من الناحية السياسية الحقيقة يعني
ربما حاولنا ندرس قوي قوي مواقفنا آآ فما حصلشي آآ ما حصلشي آآ - 01:41:00

يعني ما اعتقدش يعني الحقيقة مش واجد شيء كان فيه فعلا آآ بالعكس انا على فكرة انا مستعد لمناقشة كل من كل ما يمكن ان يقال
بمعنى ان انت اخطأت في كزا فيعني مسلا هضرب لحضرتك مثل لما قالوا لي - 01:41:28

في احداث محمد محمود انت مشيت هم مش فاهمين دي عبقرية. مش عبقرية مني انا! العبقرية من قدر الله سبحانه وتعالى. انه فعلا
دي عبقرية. لان الفكرة ان احنا وصلنا اخبار - 01:41:45

وامور معينة فقررنا ان احنا نتبنى منهج الكر والفر اللي انجح وده الفرق الفرق بينا وبين غيرنا ان احنا بنعمل شيء ينجح من تحقق
خطوة للامام. وانا في برنامج حضرتك هنا كنت قلت كده ان في خلال اربعة وعشرين ساعة لازم يحصل كزا والا كزا. فنجحنا بفضل

الله - 01:41:59
عز وجل. فاحنا بنحط خطة لننجح. احيانا حد تاني يتصور ان هو آآ يعني عايز شيء والسلام. ولزلك بتتحقق عندهم فشل باستمرار.

قاعدين يفشلوا يفشلوا يفشلوا. فانا على فكرة متوقع ان الهجمة الحالية ضدي. الهجمة الحالية المنسقة جدا ضدنا حاليا - 01:42:19
جاية من خلال الشعور فعلا بحر بعنصر الفشل لان هم فشلت لهم خطة كبيرة جدا جدا خطة غير عادية فلما فشلت آآ يعني قرار رسالة

جت لي بتاعة الدكتور ايمن الزواري وجه الزعيم تنظيم القاعدة ايمن الزواري رسالة الى الشيخ حازم صلاح - 01:42:39
عبر فيديو على اليوتيوب دعا من خلاله انصار ابو اسماعيل الى ان يشن حملة شعبية لاكمال الثورة التي تم اجهاضها على حد قوله.

وقال الزواهري ان على الثورة ان تستمر - 01:42:59
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وعلى الام المسلمة ان تقدم الضحايا والقرابين حتى تنتزع الحرية والاستقلال من القوى الفاسدة. وكان مقطع فيديو انتشر على مواقع
التواصل الاجتماعي فيسبوك اليوتيوب للزواهري يوجه رسالة واضحة للشيخ حازم جاء عنوانها رسالة الامل والبشر لاهلنا في مصر

وبدأ الزواهري موجهة حديسه - 01:43:09
لكل مخلص حريص على تطبيق الشريعة في مصر واستقلالها من التبعية الامريكية والهيمنة الاسرائيلية على حد قوله. وشدد على

ضرورة تطهير مصر من الظلم الاجتماعي والفساد المالي. مؤكدا ان المعركة لم تنتهي - 01:43:29
ولكنها بدأت بدأت مطالبا الشيخ حازم وانصاره ان يشنوا حملة شعبية تحريضية لاكمال الثورة واضاف انه على اسماعيل وانصاره ان

يجبروا القوى الفاسدة في مصر على الرضوخ لمطالب الشعب والشريعة من خلال العمل الثوري التحريضي الدعوي على حسب تعبيره
01:43:43 -

وطلب الظواهري للامة الاسلامية بتقديم الضحايا والقرابين لتحقيق الاهداف المرجوة. اللي قدامنا اهي دي يمكن كلمة الدكتور ايمن
الزوالي على هذه الكلمة؟ يعني دي كلمة ما شاء الله رائعة اشبه ما يكون بكلام سعد زغلول ومصطفى كامل وجمال عبد الناصر

والجماعة الثوريين. يعني هو - 01:44:03
عن العدل الاجتماعي والتطهير من الفساد المالي الاصلاح في البلد واستمرار الثورة من اجل ان تصل الى اهدافها. ودي بس انا يعني

طبعا يعني اضع بس دايرة حوالين كلمة تحريضية انها مش من كلامه فيما يبدو اللي حضرتك قريتها من من تعليق اللي هو بيعلق
يعني من اللي بيصوغ - 01:44:23

بالنقل عنه. انما الاولاني اللي حضرتك اه ذكرته اللي هو لغاية نهاية كلامه هو. لا كلام رائع. انما اللي جاب بعد كده في الجزء الاخراني
اللي حضرتك قريته اللي هو انه ذكر كذا كذا ده اسمعها صوت وصورة طيب عشان نتأكد منها اتفضلوا الملك الاسرائيلية - 01:44:43

حريص على عودتها لدورها القيادي في قيادة العالمين العربي والاسلامي للاستقلال والحرية والعزة. واقول لكل حريص على تطهير
مصر من الظلم الاجتماعي والفساد المالي ودولة الفساد التي لا زالت تمارس فسادها وافسادها امنيا وماليا وسياسيا - 01:45:03

واعلاميا وتعليميا اقول لكل هؤلاء ان المعركة لم تنتهي. ولكنها قد بدأت وعلى الشيخ حازم وانصاري وكل مخلص في مصر ان يشنوا
حملة شعبية تحريضية دعوية لكي يكملوا الثورة التي اجهضت - 01:45:23

وتم التلاعب بمكاسبها وليحققوا لشعب مصر المسلم المجاهد المرابط ما يريده من حكم بالشريعة وعزة وعدالة وحرية وكرامة
وليجبروا القوى الفاسدة في مصر على الرضوخ لمطالب الشعب عبر العمل الشعبي الثوري التحريضي الدعوي. وان يتمثلوا -

01:45:43
النبي صلى الله عليه وسلم سيد الشهداء حمزة بن عبدالمطلب ورجل قام الى امام جائر فامره ونهاه فقتله على الثورة في مصر ان

تستمر وعلى الامة المسلمة ان تقدم الضحايا والقرابين حتى يتحقق لها ما تريد وحتى تنتزع - 01:46:06
من القوى الفاسدة التي لا زالت تتحكم في مصر. ومن ورائها من قوى الاجرام الدولي كرامة مصر وعزتها لتعود فكما كانت وستبقى

باذن الله قلعة للعروبة والاسلام لك تعقيب الشيخ حازم؟ يا سلام انا والله بشكره على حرصه على على ان تبلغ الثورة مداها وانه
تكتمل وانه - 01:46:26

فعلا واما كلمة ان تقدم الضحايا والقرابين هذه ثورة قدمت الف شهيد على الاقل في الفترة الاولى فترة التمنتاشر يوم زي ما بيسموها
مع انها اربعتاشر خمستاشر يوم فقط. انما آآ انما يعني وان كان خمسة وعشرين يناير ايضا وقعت فيه طبعا انما الفترة دي كلها في -

01:46:52
الحقيقة تمنتاشر يوم فعلا قدم للشعب المصري قدم ضحايا وقرابين يعني من من اغلى دماء آآ ابناؤه ولا شك انه ايضا كلمة

التحريضية لانها قد تفهم خطأ التحريضية هي كلمة دعوة يعني حض الناس زي يحرض المؤمن - 01:47:12
زي ما بنقول هيا لكي كذا يعني ليس مقصود بها الا القصد الصالح. الحقيقة تأكيده على عناصر العدالة الاجتماعية وعلى الاصلاح

المالي واصلاح الفساد المالي والشريعة اسلامية واستكمال الثورة التي يخشى عليها من ان تجهض. لكن هل تعتقد القاعدة موجود -
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01:47:31
مصر لو كان موجود ما كانش يطالبنا احنا بكده يا دكتور عمرو. يعني هو اصله لو كان لو كانت هناك ايدي فاعلة له لا يطالب غيره. انما

بالعكس ده ده - 01:47:51
انه يعني يطالب الشعب المصري بالا يسمح للثورة ان تجهض. ده كلام على فكرة يقوله حتى زعماء حتى في سيناء يا شيخ حازم ده

ما يحدس في سيناء ده مصيبة كبيرة - 01:48:02
ما يحدث في سيناء ده ده يعني الحقيقة انا ذكرته ساعتها انت عارف حضرتك عدد اللي قتلوا في سيناء في حملة الحملة اللي اتعملت

دي بيقولوا ازن انا نسيت دلوقتي كم وتلاتين واحد - 01:48:17
تصور حضرتك ان الكام وتلاتين واحد دول ما فيش تكييف قانوني لغاية دلوقتي هم قتلوا بناء على المادة رقم كم من القانون يعني

انا مستغرب اوي وذكرت الكلام ده اعلاميا مرارا وتكرارا. شف يا دكتور ازا - 01:48:31
ازا ازا آآ دولة القانون والدستور والعدالة والمقاييس الواضحة غابت الدنيا كلها هتولع انا اجيب كل شيء بواضح انما لغاية دلوقتي
حادسة قتل اخوانا المصريين العساكر الستاشر اللي قتلوا على الحدود دي. لغاية دلوقتي ما تقلش مين اللي قتل. هم - 01:48:47

لغاية دلوقتي ما فيش تقرير تحريات لغاية دلوقتي النيابة ما قالتش مين يطيق ده ؟ واحد وهو بيفطر في رمضان قتل تيجوا تعملوا
لنا حملة في سيناء تأتي كمان كزا وتلاتين مصري - 01:49:10

ويطلع المتحدث باسم القوات المسلحة يقول ده احنا بنستهدف تلتمية ولا ربعمية كمان من غير تأسيس قانوني ومن غير ما تقول لي
انت وصلت لمين اللي قتل؟ لا النيابة قدمت القاتل ولا حد عارف مين القاتل - 01:49:25

من حقي ان انا اقول ان الكلام ده لمصلحة اسرائيل الله ايه القتلى اللي قتلوا على حدودنا ولغاية دلوقتي سنة ولا ولا من رمضان فات
قد ايه؟ ما فيش نتيجة. فلأ طبعا موضوع العدل شف يا دكتور عمرو العدل اساسا - 01:49:38

ملك العدل ايام مبارك كان مصلحة اسرائيل مرسي ليه في مصلحة اسرائيل؟ لانه عملية الانتقال لسه ما تمتش عملية الانتقال انت
كانك بتخلص حاجة من ضوافر نشبة طبعا لسة لسة الشغل هناك اجهزة ضد الرئيس مرسي - 01:49:53

طبعا انت افهم من كده؟ طبعا شيء طبيعي الاجهزة لا يزال في اعماقها الكثير من هذا هو ده شيء. زي مين يا فندم؟ ده من غير زي
مين؟ من غير زي مين؟ اصل دلوقتي احنا مش في وقت ان انا الحقيقة انا ذكرت - 01:50:16

انهي اجهزة يعني طقس انهي اجهزة؟ اجهزة كتيرة زيه لا لسه لسه احنا عندنا لسه مرحلة الانتقال الضوافر ناشمة. اجهزة امنية ايه
تقصد مسلا؟ طبعا ضد الرئيس. ضد طبعا. الله - 01:50:29

طبعا اجهزة استخباراتية؟ طبعا. ضد الرئيس؟ طبعا. ولو قلت لي اجهزة ادارية هقول لك طبعا فنية طبعا اعلامية طبعا. يعني اجهزة
مقابلات ضد رئيس اجهزة امنية ضد الرئيس ازاي؟ يعني كيف يستقيم الامر في هزا المشهد؟ ما هو مين قال انه مستقيم؟ ما الدنيا

احنا لسه ربنا يلطف بنا اهو. واحدة واحدة لسه - 01:50:43
امال ايه احنا اصل احنا اتعودنا عارف طبعا ان العمليات في سيناء بتم برعاية الجيش. ودي في حد زاته القانون رقم كام اللي بيقوله

يعني انا مش فاهم انا طالبتهم بانهم يقولوا لي اصل شف. اجراءات من غير قانون يبقى انت تبنيت دولة اللا قانون - 01:51:03
انت عايز الدولة تستقيم حط لي اساس قانوني وقل لي بناء على القوانين الفلانية دولة القانون مش دولة الانفلات من القانون انما لا

شك ان الجيش دلوقتي ما عندوش الضبطية القضائية - 01:51:19
ما عندوش بيعمل عمليات داخل ارض الوطن. ما فيش شرطة في سينا يا شيخ حازم. كويس هو بيعملها اه. فهو بيعملها تحت ليكون

ذراعا لمأمور الضبط القضائي ده طبقا للقانون. القانون كده ان فيه حاجة اسمها نيابة - 01:51:32
او قاضي يدي اذن قضائي او اذن من النيابة لازم يطلع ازن. وهزا الازن يأخذ مأمور ضبط قضائي وما فيش مانع يستعين به معه بقوة.

ده اللي ده اللي بنعلمه لابنائنا في في كليات الحقوق - 01:51:49
وفي وكل حاجة. لو ده مش موجود افرض انا بقى غلط افرض انا بقول كلام دلوقتي له رد. يقولوا لنا ايه هو الرد؟ لم يذكروا. شف
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فات دلوقتي رمضان شوال زو القعدة زو الحجة المحرم يعني كل الست شهور اهوت لم يذكروا لنا التأسيس القانوني - 01:52:03
عيب احنا بنهدم البلد والله العزيم بالشكل ده بنهدمها بنتعود انها تبقى دولة اللا قانون. انما لو انت حضرتك متصور ان في في

متطرفين ومجرمين وكده حاسبهم على جرايمهم وحاكمهم واقم عليهم اشد انواع العقاب اذا ما ثبت انهم مرتكبون للجرائم. انما
الدولة نفسها ترتكب جرائم - 01:52:21

مش فاهمه حد يا جماعة انا غلطان فهموني قولوا لي لأ القانون مادة رقم كزا بتقول اعملوا كزا العملية نسر يا فندم برعاية الرئيس
مرسي شخصيا وانت متصور يعني ان لما تقولي برعاية الرئيس مرسي اقول لك خلاص تبقى طلعت صح. وهو تبقى برعاية آآ سيادة

الرئيس الجمهورية برعاية - 01:52:44
رئيس المجلس العسكري برئاسة المجلس الانتقالي برئاسة حكومة مستقرة لازم تبين لي الصح صح والغلط غلط ما هو بقول لحضرتك
الناحية الانطباعية الوهم ده ان ما دام الناس دي كان في هنا شعر نابت يبقى دول هيدافعوا عن مين ضد مين؟ في حاجة اسمها حق -

01:53:06
فيه عدل فيه مقاييس مقاييس لازم نتبنى هذا. شف الله عز وجل يقول ولو على انفسكم او الوالدين والاقربين حق حق طب دول

اللي باحبهم ، اللي باكرهم ولا يجرمنكم لا يدفعنكم ولا يحملنكم بغض قوم شنئان قوم على الا تعدلوا - 01:53:26
لازم تعدلوا ما يعرفش انا مين العدالة معصوبة العينين. اديني قانون. انما انا اعتقد ان سيناء الان بتعاني من انها وجدت ان في

مشاكل. ولزلك بيحلوا  مع زعماء القبائل. ما لهم زعماء القبائل؟ يبقى زعماء القبائل عندهم مشاكل. لازم تبين لي - 01:53:50
لازم الحق والعدل وعلى التليفزيون كده يطلع بمنتهى الوضوح حاجة في منتهى الوضوح تملك الاراضي في سيناء في زلم كان لاهل

سيناء كويس القوات المسلحة قالت ان بس فيه مصلحة احنا خايفين منها. بين قل ان سيناء اهلها عايزين يتملكوا الارض واحنا
خايفين يروحوا يحلوا مع مين لو مش مع زعماء - 01:54:10

القبائل لأ ده هم يجب يحلوا مع زعماء القبائل. بس كونهم بيحلوا مع زعماء القبائل معناه ان زعماء القبائل ميالين للجانب اللي هو ضد
القوات الحكومية. مم مش مش ضد المجرمين. يبقى انت مش بتكلم عن مجرمين بحت. لأ انت بتتكلم عن ناس يعني. بس يا فندم

دي القوة اللي فوق الارض اللي هم لاقينها. ولزلك - 01:54:32
انا بقول العدل اساس الملك العدل اساس الملك. انا لغاية دلوقتي سألت اتنين وتلاتين واحد اللي انتم قتلتوهم. بعتت وفد من

الجهاديين عشان تحاور الجهاديين اللي هناك ولم يتوصلوا الى حل - 01:54:55
عشان ايه ما انا مش عارف ما انا ما اعرفش ايه انا ما عنديش معلومات التانيين عايزين ايه انما لو تقول لي ان دول مجرمين وقالوا

كزا اقول لك هيا جميعا لنقاتل المبادرة لمحاضرتهم تروح تحاورهم؟ انا لأ انا لا احاورهم انما على الحكومة اولا - 01:55:08
ان تعلن فازا اعلنت الروح يعني وخل بال حضرتك الترتيب ازاي. هم. الحكومة تقول احنا كلمنا الجهاديين قلنا لهم واحد اتنين تلاتة

فهم قالوا لنا واحد اتنين تلاتة. كلام واضح. ازا كانوا مزلومين طالبين ما تحاورهمشي - 01:55:26
وحتى لو زالمين هحاربهم هحاورهم. مم. احنا عندنا حاجة اسمها علم الاجرام معناه كيف تتعامل مع المجرم تعامله عن من ضمن

الاشياء انك تتكلم معه فنحن نحاورهم لا شك ما فيش شك انا ما عنديش مانع. بس لازم تقول لي هو فيه ايه انا لغاية دلوقتي مش
عارف ايه الموضوع. انا شايف ان انت بتتحاور وسيناء تزداد ضيقا - 01:55:39

منك وتزداد حلقا عليك وتزداد الترتيبات الداعمة للحدود مع الاسرائيليين بصراحة كده بالشكل القائم ده انا انا حاسس بقلق شديد
لانه الله ده انا كنت فاهم ان احنا هنبتدي ندعم اهل سيناء هم اللي هيبقوا معنا. واسرائيل هي اللي تقلق. مش اسرائيل تطمئن وانا

اللي قلقان - 01:56:03
قل لي كلام عشان اسمعه انما انا حتى الان لم اسمع شيئا. وبالتالي ما اقدرش اقيم. ما اقدرش اروح اتحاور مع انسان غير لما تقول لي

هي اين هي المشكلة - 01:56:24
انما انا اروح عشان اكتشف المشكلة لازم يبقى معي سلطة. السلطة مع رئيس الدولة ومع الحكومة. ولزلك انا بقول للدكتور اه هشام
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قنديل وقد ولي الحكومة من جديد اهوت انه اعلنوا الكلام. تروح تحولهم؟ لأ يمنعني الشرطة بصفتي ايه يا دكتور عمرو. الشرطة دي
دولة. لازم - 01:56:35

فيها رئيس جمهورية رئيس وزراء وزير داخلية وزير دفاع كده دي السلطات القائمة وزير دفاع ولا وزير داخلية بقى دي حاجة تانية
تمسك وزير دفاع وزير بس بيقول لك الزباط الملتحين هيخلوا الوزير بتاعهم ملتحي هتبقى مشكلة مش هيعرفوا يرجعوه. ما

قلتليش رأيك ايه في التغيير التعديل اللي زي الاخير؟ خصوصا - 01:56:55
وزير الداخلية الجديد يعني انا وزير الداخلية اللي فات مش مش زعلان منه ما فيش بيني وبينه الا الناحية السياسية بس. انما الراجل

على المستوى الخاص انسان والشرطة بتشتغل الحقيقة في ظروف صعبة. انا يعني - 01:57:15
ما عنديش مشكلة معي الناس تطلعيني يقول لك انه اتشال بناء مش صحيح يا جماعة. مش صحيح انما لا شك انه فيه مشاكل

حصلت من الناحية الامنية انا شوف خليني ابقى صريح مع حضرتك احنا كلنا شفنا الفرق - 01:57:28
بين حماية الشرطة لقسم شرطة وبين حمايتها لقصر رئيس الدولة. يعني فرق يضحك يعني بس مجرد الصورتين دول يبينوا الخلل

موجود ازاي آآ وزير الداخلية الجديد يا رب يوفقه ما عرفوش ان شاء الله يطلع آآ يا رب يطلع كويس - 01:57:44
تغييره ازاي عن تعديله ازاي الاخير؟  كأني ما شفتوش يعني ما يعني يعني هو تعديله زاري. ربنا يوفق على كل حال. علشان برضو

اجاوبك اجابات لان انا خايف ان الناس تاخد انطباع النهاردة - 01:58:00
ان انا في حاجات كتير مش عايز اجاوب عليها ودي حقيقة لاول مرة انا افاجأ النهاردة ان في اسئلة كتيرة انت ترفض الاجابة عليها.

بسبب جبهة الانقاز افسدت المناخ فجعلت الكلام العادي سيكون سكينا في يد من يرتكب الجريمة - 01:58:15
فبقى الواحد مش عارف يعني هم افقدونا فرصة زهبية للكلام في الاصلاح بوضوح. ومع زلك انا اجاوب حضرتك. نمرة واحد في

التعديل الوزاري اضيف وزراء جدد من الاخوان المسلمين. الكلام ده صح مش غلط. الشيء الطبيعي ان رئيس الجمهورية في فرنسا
في امريكا في اي حاجة لما - 01:58:31

يجيب الاربعين وزير كلهم من الفصيل بتاعه لانه بينفز سياسات. فده مش وحش. فلما يخلي خمسة ولا عشرة منهم يعني تلت الوزارة
لو حد انكر عليه ده يبقى عنده تخلف سياسي. تخلف الثقافة السياسية. اساسا. ده نمرة واحد. نمرة اتنين. سمعت واحد ما ما فيش -

01:58:51
ده طبعا ذكر اسماء بيقول ايه مش معقول مش عارف وزارة ايه تبقى في ايد ليه مش معقول ليه؟ ده هي دي الثقافة السياسية. انت

لجأت للشعب. انت نزلت للناس - 01:59:11
قلت لهم اوعى تنتخب الراجل ده. فانتخبوه. اوعى تنتخب الناس دول فانتخبوه. خلاص الناس اللي انتخبوه بيتشكلوا وزارتهم. شيء
طبيعي لكن احنا عالم ثالث عندنا تخلف سياسي. متصورين ان ده انما انا اتمنى ادخل بقى الانتخابات وكل ده يتغير ويمسك التيار -

01:59:23
المدني ولا الليبرالي ولا العلماني يمسك الحكومة يجيب الناس بتوعه. عارف حضرتك اه عليه رحمة الله الاستاز علي سلامة كان من

نواب الوفد الاقوياء يعني فكان بيحكي ازاي لما كان نحاس باشا يمسك الحكم كان يروح معايين خمسميت ستميت موزف -
01:59:43

وفدي في اليوم التالي في الاماكن المتعددة. دي ثقافة حتى كانت موجودة في مصر. فدي ما فيهاش حاجة. اما فيما يتصل بالتعديل
الوزاري فانا شايف ان فيه في نسبة كبيرة منه فنيين قوي يعني مسلا وزير النقل وزير الكهربا حاجات الكهربا والسباكة والقضبان

يعني الشغل وامن - 02:00:03
المزلقانات انما التعديل في الجانب السياسي ما فيهوش غير بس خروج وزير الشؤون القانونية. بس ما فيش وزير استباكي على

فكرة ايوة بس آآ بس ما فيش علاقة بالكهربا والسباكة. انا باستخدم انا باستخدم التعبير عشان اتكلم زي ما اكون ايه بانشيء عمارة -
02:00:23
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العمارة فيها مهندس معماري بيحط الرسم لكن في الاخر اللي بينفزه واحد كهربائي واحد آآ نجار واحد آآ كده ودي حاجات فالوزراء
اللي ماسكين نواحي زي الكهرباء وزي النقل وزي انما طبعا في الجانب في الحكم المحلي وفيه او الادارة المحلية - 02:00:43

دلوقتي وفي اللي هو المجالس البرلمانية يعني تعديل وبعدين كلها شهرين تلاتة ان شاء الله ربنا يوفق هل اه حدس خروج امن قادة
الجيش خلال الفترة الماضية      آآ على فكرة كان حقي جيت بعد شوية مش الايام دي - 02:01:03

لا شك انه على الاقل من الناحية الرئاسية آآ يعني آآ يعني آآ المسألة فيها ايوة ترتبت ترتيب معين اكيد يعني آآ على اقل تقدير يعني.
انما على كل حال اهو ربنا يوفق انا بقى خليني مهتم شوية بالامور القائمة الان - 02:01:33

لان انا لو قعدت للمشاكل ان وزير الداخلية اللي فات عمل كزا يعني انا لو حبيت اتكلم عن وزير الداخلية اللي فات ما انا هاقول انه
نسب التأمين للمقرات الاخوان ولا المسجد الشيخ المحلاوي ولا للاتحادية ولا ولا هجيب - 02:01:57

مشاكل كثيرة لو جبت المجلس العسكري تحصل مشاكل كتيرة سيناء انما خلينا نقول نحن الان امام امال مم. امال نجد عطرها اه
نجد عطرها يعني رائحة العطر امال قريبة اصبح شهرين تلاتة لعل الله سبحانه وتعالى ينقذ البلد وتبتدي حالة من الاستقرار -

02:02:15
البناء عشان نبني يا جماعة عايزين سيبوا لنا اعملوا معروف بلد نعرف نبني عليها ونصلح. بارض نعرف ان نصلح بلدنا تبقى زي البلاد

اللي عايشة. ما تحرقوش الارض لان لو حرقتوا الارض مش هنلاقي حاجة نبنيها فوق هزه الارض. في النهاية تقول ايه للاخوة
المسيحيين في عيدهم النهاردة سبعة يناير عيد الميلاد المجيد؟ او اقول لهم ان - 02:02:35

ان القرآن الكريم احتفى احتفاء بالغا بميلاد سيدنا سيدي وسيدي الخلق من اتباع الانبياء بميلاد المسيح اعتبره اية معجزة. واعتبره آآ
واعتبره اية من ايات الله وبرهان وكلمة الله عز وجل فاسأل الله عز وجل لكم امنا وآآ وسعادة واستقرارا وان تكون العام القادم احسن

حالا - 02:03:00
وتوفيقا وسدادا ورشادا وان يجمعنا جميعا يا رب العالمين مسلمين ومسيحيين على هذه الارض جمعا بين اصحاب ارض واحدة

يتكاتفون في رفع رايتها. في اصلاح شؤونها يا رب العالمين. واسأل الله سبحانه وتعالى انه يرد عنا - 02:03:35
كيد الكائدين وحسد الحاسدين. وانه يمنع عننا الناس اللي مصممين يخربوا علينا وانه تعود مصر مرة اخرى اية من ايات الله في

اجتماع الوئام. وفي نفس الوقت اقول لهم كما انه لو اخطأ ابني انا - 02:03:58
اضرب او اشتد عليه علشان ما تحصلش مشكلة ضده. اقول لهم الناس منكم. اللي بيتكلموا برة ويوحون كلاما اعملوا معروف قولوا
لهم يعني شوية اعملوا معروف خلوا البلد نعرف مش ده وقت تحقيق مطالب المسلمين والمسيحيين اللي بقى لها عشرات السنين.

سيبوا البلد شوية تتلم وخلي الامور تتحسن - 02:04:17
يا رب السنة الجاية زي النهاردة يا رب العالمين نكون فعلا بنقول يا سلام كنا فين وبقينا فين يا رب اشكرك يا دكتور شكرا جزيلا.

واهنئك على الدرجة العلمية الرفيعة التي حصلت عليها. واشكرك على دقة الاسئلة التي سقتها - 02:04:43
ونقلتها من كل المشارق والمغارب. واشكرك شكرا جزيلا. وشكرا على سعة صدرك يا شيخ حازم صالح ابو اسماعيل. شكرا لهزا اللقاء. آآ

كان حوارنا النهاردة مع الشيف حازم صلاح ابو اسماعيل عايز افكر حضراتكم ان شاء الله بازن الله يوم الاربعاء القادم الساعة تمانية
ونص - 02:05:01

لقاء حصري فضيلة العالم الجليل الشيخ محمد العريفي هيكون في ضيافتنا في تسعين دقيقة ان شاء الله بازن الله. هو المهم جدا
ارجوكم تتابعوه نعم. طب ولا يعني انا عايز اوجه شكر آآ جزيل لفضيلة الشيخ العريفي - 02:05:22

فضيلة الشيخ قرني لانهم يعني لو اي احد معنا شخص اول امبارح يعني انا بشكرهم لو سمعت واحد بيخطب الجمعة عن مصر مش
هتبسط منه ولا حاجة. انما ان يختار هذا التوقيت هذا دعم نفسي. فلذلك يعني اقول هذا - 02:05:42

فعلا ما هو ما ينتظر من المسلمين لبعضهم. فجزاكم الله خيرا. واسأل الله انه ابناء مصر نفسهم يتشربوا هذه الروح اللي تضم واشكرك
واسف اني دخلت بعد الفاصل الزميلة العزيزة ريهام السهلي تستضيف الدكتور عاصم فرج بعدها يعني احتفالا - 02:06:00
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بعيد الميلاد المجيد فريق انا المصري في تسعين دقيقة. ارجوكم تابعونا - 02:06:20
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